
V NEDELJO NA VOLITVE !
dr. PARKIRIŠČNIK / ROKOMETNE ZMAGE

VSAJ NEKAJ LEPECA
(Mef) Nekaj mora biti v tej Izoli, da nam uspeva tako 
velik krompir (glej notranje strani Mandrača), da imamo 
tako lepo mesto in da imamo tako lepa dekleta. Pred 
dnevi je namreč Nika Tomažinčič postala slovenski 
obraz leta in se tako uvrstila na svetovni izbor Look of 
thè year, ki bo tokrat v Porto Ricu, lani pa je na prav tem 
tekmovanju drugo mesto osvojila druga Izolanka, 
Bojana Dujmovič.
Nekateri bi iz tega naredili pravi cirkus, mi pa se kar 
malo potuhnemo in si slovensko zavistno mislimo svoje.
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K Banka Koper

Prav zanimivo je, da nihče tega dogodka ni izkoristil za 
predvolilno promocijo, saj bi mediji zagotovo prihiteli 
na takšno srečanje, ki je nedvomno bolj zanimivo od 
različnih tiskovnih konferenc, kijih sklicujejo kandidati 
za nedeljske volitve. Toda volilni štabi Še naprej 
tradicionalno stavijo na plakate in flajerje, čeprav je 
zadnje dni dežja toliko, da si skoraj ne upamo iz hiš in 
plakati pritegnejo našo pozornost predvsem zato, ker jih 
burja in različni nočni veseljaki vztrajno trgajo s 
plakatnih mest in razmetavajo naokoli.
Vsekakor so stranke več pozornosti namenile volitvam 
v državni zbor kot referendumu o svetilniku, ki se bo 
zgodil istega dne, saj so le redke resneje zastavile svoje 
ime v zvezi s tem projektom, čeprav je postal 
najpomembnejši argument predvolilnih razprav. Plakate 
z referendumsko vsebino so si omislile zgolj tiste, ki 
projektu nasprotujejo, pa še te so bile sila nespretne. 
Ena je morala svoje protireferendumske plakate zalepiti 
tako visoko na reklamne panoje, da jih ni moč prebrati, 
druga si je privoščila karikiranje, ki je gotovo 
zavajajoče, tretja je za propagando izrabila otroke in 
njihove risbe. Tisti, ki so načelno za - pa nič.
V takšnem vzdušju je prav lepo videti tako lep obraz, 
mar ne?

Šared

KOSTANJEV 
KOMAJ ZA SEME
Strokovnjaki pravijo, da doživljamo eno najslabših 
kostanjevih sezon v zadnjih letih. Suša in velike vročine so 
storile svoje, kostanji so majhni in izsušeni, tako da bomo 
očitno morali poseči po uvoženih, kijih resda ne manjka. 
Seveda pa je vseeno zanimivo izvedeti, kaj je s kostanjem 
pri nas. Bolj ali manj ima status gob, saj ga pobira tisti, ki 
se mu da, čeprav so drevesa v glavnem na zasebnih 
zemljiščih. V izolski občini je še največ kotanjev na 
pobočju proti Šaredu, vendar resnega pobiranja tega 
sadeža še ni. Tako se ponavlja zgodba s češnjevimi nasadi, 
ki jih še pred leti ni imel kdo obirati, zdaj pa so tudi tržno 
zanimiva. In tudi kostanju se obeta nekaj podobnega, saj je 
cena kostanja na trgu vse bolj zanimiva in morda že drugo 
leto ne bomo mogli več posneti takšnih fotografij kot je 
ta-le. Ne smemo namreč pozabiti, da je kostanj tisočletni 
spremljevalec zorenja vina in cesta na kateri gnijejo 
odpadli kostanji je menda vinska cesta.

www.slo-istra.com
izolske spletne strani
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To rubriko seveda že dobro poznate in ni treba ponavljati, da v njej 
objavljamo različna pisma, namenjena uredništvu ali drugim bralcem 
Mandrača. Ker pa se je predvolilni čas že dobro začel bomo do volitev v 
tej rubriki objavljali le tista pisma, ki po mnenju uredništva, niso rezultat 
predvolilne kampanje ampak dejansko opozarjajo na nek problem ali 
težavo, ki je skupna večjemu številu naših krajanov. Skratka: uredništvo 
si bo prizadevalo za to, da rubrika ne bo postala prostor za medsebojno 
obmetavanje kandidatov na oktobrskih državnozborskih volitvah.

JAVNOST ALI ZASEBNOST? TOŽIBABE!
Članek ali bolje rečeno tračarija, objavljena v Primorskih novicah kot 

posledica nesklepčne seje izolskega Občinskega sveta, nas je zelo 
razočarala. Vprašali smo se, ali je to sploh res, gre za napako, so podatki 
pomotoma prišli do Primorskih novic... Zakaj? Ker gre za vdor v 
zasebnost, vdor v nedotakljivo.

Novinarka in strokovna sodelavka izolske občinske uprave sta si 
dovolili preveč. Njuna ocena javnosti seje' je segla prek meje 
dopustnega, posegla je v zasebnost in, ne zamerite, izpadla kot 
infantilno kazanje s prstom. Tožibabe!

Dvomimo, da se je strokovna sodelavka izolske uprave 
samoiniciativno odločila za izdajo zasebnih podatkov, najverjetneje so

nanjo pritisnili razočarani. Tisti, ki jim neizpeljana seja pomeni izpad 
predvolilnih aktivnosti, čeprav vedo, da je datum sklica (le nekaj dni 
pred volitvami) neprimeren. Zaradi izdaje zaupnih informacij in vdora 
v zasebnost bomo zahtevali ustrezno odgovornost vira, ki je omenjene 
informacije izdal, vsekakor pa želimo povedati nekaj več o tem, kaj 
pomeni "javnost seje občinskega sveta".

Kdor sodeluje na seji, poroča z nje ali kako drugače spremlja delo 
občinskega sveta, ve, da so seje javne. Javnost seje pomeni, da lahko 
kdorkoli pride in opazuje potek seje, na kateri pa mu ni dovoljeno 
sodelovati. Vsakdo lahko torej preveri, ali smo svetniki prisotni. Tu se 
javnost funkcije za odsotne svetnike konča. Kje so in kaj počnejo, je 
stvar njihove zasebnosti. 'Občinstvo' lahko spremlja le delo navzočih 
svetnikov.

Zanimivo je, da v zavodih in organizacijah, kjer navadno 
opravičujemo odsotnost, ni običaja, da se razlog objavi. V šoli se, 
denimo, otroka ali učitelja opraviči zaradi bolezni, nihče pa javno ne 
pove ali izobesi na oglasno desko, da "ima Franček drisko" ali "da si 
učiteljica Neva dela novo dentiero". Odsotna sta in pika. Tudi v službi 
smo odsotni, razlog za to poznajo, vendar tega ne objavijo. Svetniki 
smo doslej svojo odsotnost najavljali ge. Zdenki Bolje in ji običajno 
pojasnili, zakaj nas ne bo. V bodoče tega ne bomo več počeli, saj očitno 
ni vredna našega zaupanja in ne razlikuje med javnimi in zasebnimi 
podatki.
S spoštovanjem,

Aleksander Krebelj, Dušan Repič, Branko Mahne 
občinski svetniki Zveze za Primorsko

Beseda veljalsiavko samotorčan Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka
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5 mesecev desne vlade - 5 mesecev preveč ! 
Samo z nami bo vlada levosredinska.

ZATO VOLITE ZLSD !

naša kandidatka

ZLSD Izola



PRISOTNOST NA SEJAH 
IN KDO JE KAJ POVEDAL
V zvezi s prispevkom "Verodostojnost izjave", ki je bil objavljen v 
Mandraču št. 383 z dne 5.10.2000, sem dolžna kot strokovna služba 
občinskega sveta dati naslednje pojasnilo.
Strokovna služba OS pred sejami Občinskega sveta običajno ne preverja 
prisotnosti občinskih svetnikov na sejah. Na podlagi prvega odstavka 17. 
člena poslovnika OS, ki pravi: "Če svetnik ne more priti na sejo 
občinskega sveta ali delovnega telesa, mora to sporočiti županu oziroma 
vodji službe občinskega sveta najpozneje do začetka seje, razen če tega iz 
opravičenih razlogov ne more storiti.", od občinskih svetnikov 
pričakujemo, da sporočijo morebitno zadržanost s seje Občinskega sveta. 
Pred septembrsko sejo Občinskega sveta je bila situacija taka, da se zaradi 
nesklepčnosti niso sestala tudi nekatera delovna telesa OS (odpadla je seja 
Statutamo-pravne komisije, Odbora za družbene dejavnosti, Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja in Komisije za vprašanja 
italijanske narodnosti).
V dogovoru s predsednikom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, naj bi se le-ta sestala pred sejo OS, z namenom, da obravnava 
in zavzame stališče do dveh točk z dnevnega reda seje OS. S tem namenom 
je referentka za OS telefonsko preverjala prisotnost članov na seji 
komisije. Glede na to, da so nekateri člani komisije hkrati občinski 
svetniki, in daje pet občinskih svetnikov opravičilo odsotnost že pred sejo, 
jih je povprašala, ali pridejo na sejo OS, ali ne. Pet občinskih svetnikov (1 
svetnik ZLSD, 1 svetnik LDS in 3 svetniki ZZP) je odsotnost opravičilo še 
pred sejo. Po telefonskem preverjanju sta odsotnost opravičila še dva 
svetnika iz vrst DeSUS-a in IDZ-DDI.
Na podlagi 30. člena poslovnika OS je županja, ki vodi seje OS, na osnovi

poročila o prisotnosti, ki ga je sestavila referentka za OS, na začetku seje 
najprej ugotovila, kdo od občinskih svetnikov je prisoten in nato obvestila 
prisotne, kdo izmed svetnikov je opravičil svojo odsotnost. Iz poročila o 
prisotnosti je razvidno, daje 28.9.2000 bilo v sejni dvorani OS:
- prisotnih: 11 svetnikov (oba svetnika INS, 1 svetnik SDS, oba svetnika 
SKD, svetnik NDS in 5 svetnikov ZLSD),
- opravičeno odsotnih: 8 svetnikov, kot zgoraj navedeno,
- neopravičeno odsotni: 4 svetniki (1 svetnik SLS in 3 svetniki LDS).
V sejni dvorani OS na Kristanovem trgu št. 1 so bili prisotni še delavci 
občinske uprave in trije novinarji, ki se največkrat udeležujejo zasedanj OS, 
saj so seje OS javne (5. čl. poslovnika OS). Uradne podatke o prisotnosti na 
seji, ki je bila nesklepčna, so dobili "iz prve roke", zato vsako kasnejše 
uradno sporočilo v zvezi s prisotnostjo na seji OS s strani strokovne službe 
OS, ni bilo potrebno.
Resje, spoštovani g. Robert Mulec, jaz nisem telefonsko oziroma na kakšen 
drug način preverjala, ali se boste seje udeležili, ali ne, ker je to preverila 
kolegica, in v poročilu o prisotnosti na seji OS zavedla, da svoje odsotnosti 
s seje niste opravičili, kar ste itak dolžni storiti na podlagi zgoraj citiranega 
17. člena poslovnika OS.
Razprave o prisotnosti v predverju sejne dvorane in komentarji o 
vprašanjih, kdo je prisoten, kdo ni prisoten in zakaj ne, kdo še pride na sejo 
in kdo naj bi odšel s seje, mislim, da ne moremo šteti kot uradno izjavo, ki 
naj bi bila dana s strani uradne osebe z delovnega meta strokovne službe 
OS, in to zato, ker se Vas je novinarka "privoščila", kot tudi nekatere druge 
občinske svetnike s tem, da je navedla opravičene razloge za njihovo 
zadržanost.
Glede na Vaše dosedanje sodelovanje v Občinskem svetu in v delovnih 
telesih OS, sem prepričana, da boste to obrazložitev sprejeli z 
razumevanjem.

Zdenka BOLJE

N.Si Slavko SAMOTORČAN,„„
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NAŠ KANDIDAT:

Jožef Madon Kovačič

ODLIČNO!
I Za lepo in srečno družinsko življenje.

Za Slovenijo z ljubeznijo in ponosom.
ra

REFERENDUM
Odločitev ponosa je v vaših rokah - obkrožite PROTI na referendumu.

Če ne pridete na volitve in ne oddate svojega glasu PROTI ureditvenem načrtu "Pri svetilniku",
pomeni, da podpirate - ste ZA pozidavo!_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _



VOLITVE 2000
Četrta stran Mandrača bo do 12. oktobra namenjena zapisom v 
zvezi z volitvami. Tukaj bodo svoj prostor našle brezplačne 
(uredniške) predstavitve kandidatov in list, napovedi nekaterih 
predvolilnih opravil in zborovanj ter druge zanimivosti in 
zakonska določila v zvezi z volitvami. Za vsa druga obvestila pa bo 
treba seveda poseči po plačanih objavah, ki jim bomo v Mandraču 
namenili največ četrtino obsega posamezne številke Mandrača. 
Cena objav ostaja enaka kot je v veljavi po sprejetem ceniku.

Zadnji vikend je bil predvolilno zelo aktiven, čeprav je večino 
prireditev spremljalo zelo slabo vreme. Posebej živahno je bilo tudi 
zaradi zborov krajanov v zvezi z referendumom o svetilniku, ki so 
jih mnogi kandidati izkoristili tudi za predvolilne nastope. 
Socialdemokrati Slovenije so pripravili srečanje pred Delikateso 
in predstavitev kandidata Ivana Bizjaka pri hotelu Marina. Na tej 
predstavitvi je bil prisoten tudi sekretar na ministrstvu za okolje in 
prostor, Niko Jurca, največ govora pa je bilo seveda o ureditvenem 
načrtu Svetilnik. Glede na to, da stranka temu načrtu nasprotuje je 
razumljivo, da je bilo tudi na tem pogovoru slišati celo vrsto 
pomislekov, še posebej na račun občutljivega terena in zahtevnosti 
gradbenih del.

V mali dvorani kulturnega doma pa je Tiskovno konferenco s 
predstavitvijo kandidatke, Brede Pečan, predstavila Združena lista 
socialnih demokratov. Tokrat je bilo zelo malo govora o 
svetilniku, zato pa precej več o drugih zanimivih temah, med 
katerimi izstopa problematika izolske bolnišnice, ki ji ministrstvo 
za zdravstvo nikakor ni naklonjeno, saj samo nenehno otežuje njeno 
poslovanje in ne išče pravih rešitev zanjo. Dokaz temu je tudi to, da 
ministrstvo za zdravstvo še zdaj ni poravnalo komunalnega 
prispevka za gradnjo oddelka porodnišnice, ki ga mora občina zdaj 
izterjati po sodni poti. Še posebej pa boli dejstvo, da je izolsko 
bolnico v celoti zgradilo obalno gospodarstvo, potem pa jo je 
država polastninila, čeprav v gradnjo ni vložila niti tolarja (dinarja). 
Zdaj se država obnaša kot lastnik, ki mu gre lastna lastnina na živce 
in bi jo najraje drago prodal najboljšemu ponudniku.
Ob vprašanju lastninjenja smo novinarji mimogrede izvedeli, daje 
spet aktualno lastninjenje Besenghijeve palače za katero je takšno 
vlogo pred leti že vložila koprska škofija, ob sedanji radodarnosti 
ministra za kulturo pa so jo spet obnovili, čeprav je jasno, da je 
občina ta objekt odkupila, predvsem pa v celoti obnovila.

Velika dvorana Kulturnega doma je bila v ponedeljek skoraj 
premajhna za udeležence javnega soočenja kandidatov, ki ga je 
pripravila izolska borčevska organizacija. Soočenje je bilo 
tradicionalno živahno s številnimi medklici iz dvorane, žvižgi in 
aplavzi. Pravzaprav ni bilo čisto jasno, kaj tam počnejo kandidati t.i. 
desnih strank, saj je bilo občinstvo že prepričano in se razmerje sil 
po srečanju ni prav nič spremenilo.

Zelo veselo je bilo konec tedna tudi na srečanju, ki so ga pred 
hotelom Marina pripravili v volilnem štabu LDS. Poleg kandidata, 
poslanca in nekdanjega župana, dr. Maria Gasparinija, je bilo tam 
celotno občinsko vodstvo stranke, ob njih pa še veliko 
simpatizerjev in volivcev stranke, ki so veselo posegali po vročem 
kostanju in nazdravljali z mladim refoškom. Bilo je tudi nekaj 
resnih pogovorov iz katerih se je dalo razbrati, da stranka upa na 
dober izid tudi na volitvah v izolskem okraju in resno upajo na 
izvolitev dr. Gasparinija za poslanca v državni zbor.

V spomin
Slavica Zemljič

V ponedeljek 9. oktobra smo se na 
Izolskem pokopališču poslovili od 
prvoborke, aktivistke in spoštovanja 
vredne someščan, Slavice^ Zemljič.
Slavica je k nam prišla s Štajerskega.
Rodila se je namreč leta 1924 na Ptuju, 
kjer je obiskovala gimnazijo in postala članica Sokola, kjer je 
tudi spoznala upornost mnogih Primorcev, ki jih je fašizem 
izgnal na Štajersko. Že ob prvih aretacijah leta 1941 jo je 
Gestapo zaprl, potem pa so jo kot mladoletno in bolno 
izpustili, vendar se je Slavica že istega leta pridružila 
aktivistom OF. Morala je v ilegalo in po aktivnem delu v 
SKOJ-u je že maja 1942 odšla v partizane. Bila je v različnih 
enotah NOV Hrvaške, po osvoboditvi pa je vodila 
dokumentacijo v vojno tehničnem inštitutu v Beogradu.

Po invalidski upokojitvi je leta 1973 prišla v Izolo in tako 
smo spoznali drugo Slavico, ne več majorja JLA ampak 
Slavico z zdravniško občutljivostjo do ljudi in njihovih težav. 
V Jagodju se je vseskozi zavzemala za strpnost med vsemi tam 
živečimi prebivalci, prav njeno razdajanje vsem pa je bilo 
morda razlog, da ni nikoli imela lastne družine ampak je bila 
njena družina kar Izola. Bila je aktivna članica ZKS, članica 
Rdečega križa, humanitarne fondacije Spomenica 
solidarnosti in tudi predsednica Socialistične zveze v naši 
občini.

Slavica je bila nosilka spomenice 1941 in številnih drugih 
odlikovanj in priznanj, med >irùgim je prejela tudi najvišja 
priznanja SZDL in plak01 mesta Ptuj. Od nje smo se 
poslovili številni prijatelj in člani organizacij ZZB NOV, 
društva upokojencev ter vsi tisti, ki so poznali to našo 
sokrajanko velikega in poštenega srca.



6 VPRAŠANJ 
S ODGOVOROV
Prejšnji teden smo objavili odgovore osmih kandidatov na 
državnozborskih volitvah, ko smo že končali pripravo prejšnje številke 
Mandrača pa smo prejeli še odgovore dr. Maria Gasparinija (LDS) in 
Primoža Ovčarja (SMS). Odgovorov drugih kandidatov (SNS, DS, SDAS, 
NPS) nismo prejeli. Hkrati smo dolžni opravičilo kandidatom, katerih 
odgovore smo v prejšnji številki zemenjali. Tokrat objavljamo 
pravilne,oziroma takšne, kot so jih v resnici zapisali.

1. Zakaj ste se odločili za kandidaturo?
dr. MARIO GASPARINI (LDS): Odločitev smo sprejeli skupaj s kolegi iz 
stranke. Zame to pomeni priznanje za dosedanje delo v državnem zboru in 
mnogih njegovih delovnih telesih. Gre pa tudi za mojo osebno željo, angažirati 
se za dobro ljudi, saj sem to počel celo življenje - najprej kot zdravnik, potem 
kot župan in na koncu kot poslanec v državnem zboru. Vem, kje je treba 
nadaljevati začeto, da bo v korist vsem državljanom. Naslednji mandat vidim 
kot poseben izziv. Obdobje tranzicije se namreč počasi končuje, zato se 
moramo čimprej oblikovati kot država s prepoznavno podobo, ki bo znala 
uveljaviti svoj e interese in vlogo v Evropi.
PRIMOŽ OVČAR (SMS): Iz preprostega razloga: Mladi nismo zastopani s 
svojimi interesi v parlamentu. Vemo da imamo držaljani volilno pravico od 18 
leta dalje. Od 18 leta dalje tudi že plačujemo davke in s tem torej nastopamo 
kot tvorni državljani. Žal pa je odraz v parlamntu tak, daje najmlajši poslanec 
do pred kratkim bi star 35 let.
Mladi imamo svoje interese. Pokazalo pa se je, da ko pride do ključnih 
trenutkov pri sprejemanju zakonodaje, mladi nimamo nikogar, ki bi zastopal 
oz. varoval naše interese (primer pokojninske reforme) V tem obdobju, ki 
prihaja, čaka mlade nekaj zelo ključnih odločitev, ne verjamemo pa več državi 
da bo le-ta varovala naše interese. Zato pri teh odločitvah hočemo biti zraven.
2. Izola ie občina v nenehni tranziciji. Iz kmetijske je postala 
industrijska, nato so se hitro razvijale terciarne dejavnosti, 
zdaj vse bolj postaja čisto turistična občina. Kakšno vidite vi, 
na primer leta 2010?
GASPARINI: Občani Izole bomo takrat verjetno že nekaj let tudi evropski 
državljani. To nam bo prineslo veliko koristi, če bomo le znali izkoristiti svoje 
lastne potenciale, znanje in izredno ugoden geografski položaj. Turizem se bo 
lažje razvijal, hkrati pa vse dejavnosti povezane z njim. Več bo zaposlenih tudi 
v malem gospodarstvu. Zato je treba že sedaj vlagati v ohranjanje okolja, 
vključno z morjem, ter paziti, da ne bomo pozidali vseh občinskih zemljišč. 
Leta 2010 bo Izola živahnejša, saj bo tudi univerzitetno mesto. Mladi bodo 
prinesli nov zagon in življenje v mesto, hkrati pa predstavljali intelektualni 
potencial za vitalno gospodarstvo.
OVČAR: Občino Izola vidim, kot razvojno naravnano občino. Mlade in 
sposobne kadre moramo ohraniti doma, da pa nam bo to uspelo, se mora 
uresničiti projekt tretje univerze na primorskem. Vse naložbe, ki jih bo Občina 
Izola v prihodnosti namenjala za razvoj, morajo imeti velik konsenz med 
prebivalci. V Izoli smo se odločili, da bomo spodbujali razvoj turizma in 
takšno politiko moramo tudi izvajat.
GOLJEVŠČEK: 2010 ne bo Izola kaj veliko spremenila svoje sedanje 
podobe. Kmetijstvo se še ne bo usmerilo v pravi tok, ki ga bo iskala ES. 
Turizem bo nekoliko napredoval, vendar še ne zadovoljivo. Morda bo drobno 
gospodarstvo še najbolj potegnilo naprej.
FERLE-BREZAVŠČEK Izola bo, če bomo sprejeli vse načrte, ki nam jih 
bodo pokazali, s časom postala na pol turistična in na pol kraška (kamenje) 
znamenitost. Izgubili bomo še tiste turiste, ki smo jih uspeli vpeljati v naš stil 
turizma. Prepričana sem, da bo nastalo še vsaj 5 turističnih organizacij in 
društev v katerih bodo dobili zaposlitev, saj vemo kdo.

SLIKE ZA 
OSEBNE 
DOKUMENTE,

NA KATERIH Sl BOSTE ZAGOTOVO VŠEČ!
Z DIGITALNIM FOTOAPARATOM LAHKO NAREDIMO 

VEČ RAZLIČNIH FOTOGRAFIJ IZMED KATERIH 
BOSTE IZBRALI NAJBOLJŠO.

V

4 FOTOGRAFIJE ZA DOKUMENTE 1000 SIT.

Tel.: 066/ 647 - 050, Drevored l.maja 4a, Izola 
Tel.: 066/ 646 -211, HTP San Simon, Morova 25

3. V slovenskem političnem prostoru je še vedno prisotno 
nenehno opredeljevanje do nekaterih dogodkov iz naše 
preteklosti, od vloge NOB do avnojskih sklepov in do tega, kdo 
je na[več storil za slovensko samostojnost. Kakšna so vaša 
stališča do teh vprašanj?
GASPARINI Moje stališče in stališče stranke, ki ji pripadam, je do teh 
vprašanj zelo jasno. NOB in avnojski sklepi so eden od temeljev naše 
državotvornosti. Za Primorsko pa imajo gotovo še večjo težo.
OVČAR: V stranki mladih Slovenije odločno zavračamo takšna vprašanja. 
Nas mlade kaj malo zanima, kakšen je bil pomen avnoja ter kdo je več naredil 
za slovensko samostojnost. To ne pomeni da nimamo spoštovanja do 
preteklosti, toda žal obstoječi politiki ta preteklost vzame preveč energije in jo 
za to za probleme, ki so tu in sedaj ostane manj. Ne želimo garati 20 let za 
stanovanje, ne želimo tri leta čakati na prvo zaposlitev, nočemo si zatiskati oči 
pred problemom drog, kajti njene žrtve so ravno naši sovrstniki. To so naši 
problemi. Neodgovorno je to da se nas s takšnimi temami posiljuje in s tem 
tudi med mlade trosi razdor. Žal smo mladi še edino upanje za spravo vseh 
Slovencev.
4. Regionalizem in oblikovanje pokrajin so kar priljubljena 
predvolilna tema. Kakšno je vaše mnenje o oblikovanju 
pokrajin in v katero pokrajino bi umestili občino Izola.
GASPARINI Med tako številnimi občinami in državo je dobro oblikovati 
neko vmesno raven, na katero bi država prenesla del svojih funkcij in jih tako 
približala in prilagodila specifičnim potrebam ljudi na določenem območju. To 
pa ne sme biti administrativno določena tvorba, kjer bi se samo množili 
uradniki, ampak mora zadovoljevati resnične potrebe po policentričnem 
razvoju. Verjetno ni smiselno, da bi Slovenija imela 30 ali več pokrajin, saj bi 
postale nerazpoznavne in zbirokratizirane. Recimo, da bi mi lahko živeli v 
južnoprimorski pokrajini.
OVČAR: Postopek regionaliziranja Slovenije ima kar nekaj predlogov. 
Evropska unija nam redlaga ustanovitev dveh regij in sicer osrednje 
Ljubljanske, ter ostalo. Menimo da je tak predlog za slovenske razmere slab. 
Zagovarjamo postavitev večih regij v Sloveniji in Izola bi lahko spadala med 
Obalno-Kraško regijo.
GOLJEVŠČEK' Pokrajine so pomembne enote države in spodbujajo 
uravnovešen razvoj območja. Temeljiti pa morajo na skupnih interesih, ki 
izvirajo iz tradicije razvoja posameznih predelov regije.
BIZJAK Regionalno povezovanje postaja nujnost.Nisem za sistem regije 
kakršno smo nekoč že imeli.Sem za sodobno regijo. Sem za regijo Primorske. 
Na takšno regijo bi morala država prenesti del svojih funkcij saj bi to 
prispevalo k decentralizaciji upravljanja. Regija pa bi morala izkoristiti vse 
svoje materijalne in duhovne potencijale. Sem za policentričen razvoj 
Slovenije.
5. Vse kaže, da bo v Izolski občini glavna predvolilna 
tema opredeljevanje glede uresničevanja ureditvenega 
načrta Pri svetilniku. Kako se boste vi opredelili na 
referendumu o tem vprašanju?
GASPARINI Jaz osebno bom proti. Tu namreč ne gre samo za garažno hišo, 
ampak za kompleksno pozidavo, ki bi tako v fazi gradnje kot kasneje močno 
prometno in hnipno obremenila stari del mesta. Garaža bi v glavnem služila 
potrebam novih poslovno-stanovanjskih objektov, za sedanje stanovalce bi 
ostalo bore malo. Torej ne gre samo za garažo, gre za mnogo več. Tako 
intenzivno pozidavo pa je po mojem treba postaviti na rob mesta.
OVČAR Zal moram oceniti, da ta problem v tem trenutku premalo poznam. 
Ne bi rad dajal končnih ocen glede uresničevanja ureditvenega načrta, dokler 
se s tem problemom ne seznanim do zadnje podrobnosti.
6. V primeru, da bo dosedanja županja izvoljena v državni 
zbor, nas zanima vaše stališče glede njenega nadaljnega 
županovanje. Bi podprli odločitev, da nepoklicno ostane na tej 
funkciji ali bi predlagali nadomestne volitve župana? 
GASPARINI: Tu moram omeniti svoje lastne izkušnje. Ko sem bil še kot 
prejšnji izolski župan izvoljen v državni zbor, sem želel funkcijo župana še 
naprej opravljati nepoklicno. Prav ZLSD je bila med najglasnejšimi, da obe 
funkciji ni možno opravljati hkrati, zato sem moral kot župan odstopiti. Ne 
predstavljam si, da bi sedaj isti ljudje trdili prav nasprotno.
OVČAR: Menimo, da je županska funkcija s funkcijo poslanca nezdružljiva. 
Delo poslanca naše občine zahteva celega človeka. Kot nam kažejo izkušnje iz 
ostalih občin, kjer župan opravlja tudi funkcijo poslanca, so se zadeve v teh 
občinah praviloma poslabšale. Želimo torej imeti župana, ki bo vso svojo 
energijo posvetil naši občini. Mislim da si to tudi zaslužimo.
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Parenzana

PISMO 0 NAMERI |E PODPISANO
Tako slovesno so minuli petek v tunelu Jagodje župani občin, skozi katere je 

pred sedemdeset in več leti potekala enotirna železnica imenovana Parenzana, pa 
tudi Vinska proga, podpisali Pismo o nameri, da se ob trasi nekdanje železnice 
uredi "Pot zdravja in prijateljstva - Parenzana" ki bo namenjena rekreaciji, 
športu in turizmu.

Na pobudo Društva za zdravo življenje iz Vanganela, so v koprskem 
Investbiroju že izdelali idejni projekt poteka poti na slovenskem delu trase, ki so 
ga prisotnim predstavnikom občin iz treh sosednjih držav, tudi predstavili.

Pismo o nameri so poleg županov treh obalnih občin Kopra, Izole in Pirana ter 
občin na italijanski strani Milje, Dolina, Trst in Devin-Nabrežina, podpisali še 
župani 10 občin v hrvaški Istri (Buje, Karojba, Motovun, Poreč, Višnjan, 
Grožnjan, Kaštelir-Labinci, Oprtalj, Umag in Vižinada).

Nekateri deli Parenzane so že obnovljeni in namenjeni za rekreacijo, kot je to

npr. 10 km dolg odsek nekdanje proge med Motovunom in Vižinado, kjer 
potekata urejena pešpot in kolesarska steza. Tudi sicer se je v Istrski županiji v 
zadnjih letih pojavilo kar nekaj iniciativ, kako oživiti Parenzano in ob progi in v 
njeni bližini je že nekaj primerov kmečkega turizma, lotevajo pa se tudi drugih 
projektov.

Tudi pri nas imamo urejenih kar nekaj kilometrov kolesarskih in pešpoti na trasi 
Parenzane. Naj omenimo le cesto Koper-Izola, ali pa pot med Olmom in 
Semedelo, osvetljen predor v Jagodju, trasa pa je ponekod urejena tudi v piranski 
občini.
Gostje so si ogledali tudi razstavo o Parenzani, ki je urejena v prostorih starega 
italijanskega vrtca v Izoli.

Vse dosedanje inicitive in nedavni podpis pisma o nameri nedvomno 
predstavljajo pomemben korak k uresničitvi tega izredno zanimivega projekta, ki 
je zaradi sodelovanja treh držav idealen tudi za pridobitev finančnih sredstev iz 
programov Evropske unije. Od tu dalje pa bodo morale občine z zajetno mero 
operativnosti poskrbeti najprej za prave idejne in finančne temelje projekta, nato 
pa še za za spodbude podjetjem in posameznikom, da se bodo vanj vključili in 
mu vdahnili življenje. (K.B.)

Beseda veljalSlavko SAMOTORČAN NOVO SlOVdlijO
Krščanska l/udska stranka

TÒ3
•

Spoštovane volivke in volivci !

Dovolite mi, da vam predstavim program 
se bom zavzemal, tako kot vaš poslanec, 
običajen občan.

1. ZA MATERIALNI IN DUHOVNI RAZVOJ !
2. ZA PRAVNO IN SOCIALNO DRŽAVO !

3. ZA PRILOŽNOST MLADIM IN VARNOST STAREJŠIM ! / w
4. ZA SLOVENIJO KOT ENAKOPRAVNO ČLANICO EU ! * '

5. ZA VAROVANJE OKOLJA IN JAVNEGA DOBRA !

(/QA A& fca.

Vaš glas zame je glas za prijaznejšo Slovenijo !

Spoštovane volivke in spoštovani volivci
v nedeljo obkrožite številko

os

Ivan BIZJAK
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U.N. PRI SVETILNIKU-KDO ZAVAJA?

Minule dni smo se udeležili zborov krajanov izolskih krajevnih skupnosti na temo 
ureditvenega načrta Pri svetilniku.Tam je bila zelo nazorno prikazana vsebina tega 
načrta,ki naj bi rešil veliko problemov v tem neurejenem in za nas Izolane zelo 
pomembnem delu Izole. Video in foto simulacije so bile take,da smo se celo 
sprehodili po predvideni bodoči novi ureditvi.

Ta UN ni idealen.Urejuje pa okolico in rešuje veliko problemov.Seveda vsaka 
spremembama če je še najboljša,prinese tudi nekatere probleme. Če je mislimo,da je 
res veliko več pozitivnega kot negativnega,bomo odločili po lasmi presoji vsaka 
polnoletna Izolanka in Izolan,ki se bomo udeležili referenduma. Zaradi zahtevnosti 
tematike je izredno pomembna čimbolj popolna in resnična informacija.

Edina resnična je zapisana v samem javno objavljenem odloku,ki pa gaje prebral 
in na načrtih,ki si jih je ogledal le malokdo,tudi od najbolj prizadetih. Verjetno so na 
to računali tisti,ki zavajajo s tem,ko nam podajajo nekatere dvome kot neizpodbitno 
dejstvo in so nam delili po stanovanjih ter na ulici letake in lepili plakate z lastno 
zelo napačno fotomontažo izgleda bodoče Izole.Taka kot sojo prikazali oni res nebi 
bila več Izola,kot pravijo.

Ne govorim o mnenju ampak o matematiki,ki je natančna.Eno je ustvariti si 
mnenje na osnovi resničnih informacij s podanimi pogojniki vred,drugo pa je 
zavestno podajanje napačnih informacij.Tako dejanje se v Slovenskem jeziku 
imenuje LAŽ!

Ali je mogoče tudi v bodoče zaupati tistim,ki vam tako podajajo informacije za 
dosego lastnih ciljev še posebno pred volitvami? Daje to zavestno trdim,ker so med 
tistimi,ki so vam jih servirali tudi člani občinskega sveta katerim je bilo še posebej 
dano gradivo o UN v obravnavo in na ogled. Da mi ne bodo očitali 
kontrapropagande pred volitvami ne bom imenoval teh strank.Ker so se pa podpisali 
na svoje izdelke z velikimi črkami in jih najdemo po celi Izoli, jih ne bo težko najti. 
Verjamem,da si boste ali ste si že ustvarili lastno mnenje o odločitvi na 
referendumu.Upam le,da na osnovi pravih podatkov.
______________________________ ______________ LucioGobbo. 00 ZLSD Izola

UN Svetilnik - manipulacija
Odzivam se na ostro reakcijo gospe županje, glede mojega mnenja o zadevi 

Svetilnik". Moja izjava v Kulturnem domu v torek 3.10.2000 se je glasila nekako 
tako: "Če nasujemo obalo na Severnem nabrežju, bi bila ta v burji neprehodna". 
Sami vemo, kaj se dogaja v burji na plaži doma Dva topola. Oster odziv županje, 
češ da ne vem od kje piha burja, da sem funkcionalno nepismen ter da smo taki 
občani njej v sramoto je bila zame žaljiva ter namenjena posredno vsem enako 
mislečim. Gospa županja, ali je to odraz vašega odnosa do nas, ki se z vašimi 
idejami ne strinjamo? Časi enoumja in totalitarizma so prešli in ne bomo pustili, da 
jih poskušate znova uvajati. Imamo pravico misliti drugače in morda celo bolj 
"modro" od vas, imamo pravico do spoštovanja in ne do tako žaljivih nastopov. Smo 
občani z enakimi pravicami kakor tisti iz vaše stranke ter ne dopustimo, da se z 
nami ravna kakor z izmečki. Če se prebivalci z načrtom ne strinjamo bomo to jasno 
povedali in se ne bomo ustrašili vaših pritiskov, ki res ne spadajo v demokracijo.

Toda dvomim, da vas jezi pihanje burje, katera res ne piha z leve in tudi nadaljnih 
petdeset let vaše vladavine tega dejstva ne bo spremenilo. Jezi Vas verjetno očitek o 
porabi občinskega denarja, za risanko ali animacijo, če jo že hočete tako 
poimenovati, kije navadna manipulacija. Zakaj se občanom jasno ne predstavi, kaj 
se bo tam delalo. Zakaj gražne hiše nočete niti omeniti? Zato, ker dejstvo o izgubi 
parkirnih mest, o škodi na objektih in mnogih nevšečnostih ljudem ni všeč. Zato je 
to raje v ozadju. Če to ni manipulacija? Niti ene točne številke o parkirnih mestih 
nam niste podali. Preprosti izračun z grobimi številkami nam nažalost ne poda 
pozitivne razlike. Potrebovali bi pa vsaj sto mest. Ali ste naredili geološko 
raziskavo tal? Ali ste zagotovili vire za popravilo škode, ki bo nastala ob izkopu? 
Ta številka bo mnogo večja, kot si jo upate omeniti. Zakaj smo ostali brez odgovora 
na vprašanje odvoza in dovoza materiala? Ali vam je težko povedati, kakšna bo 
škoda ob tolikšnem prometu skozi ulice? Govorite nam o ohranitvi zelenih površin, 
ne poveste pa nam kakšne bodo meje gradbišča! Gradbišče je vedno večje od 
objekta, ki se gradi.

To, kar ste nam predstavljali, je za otroke v vrtcih in ne za odrasle občane. Mi 
hočemo jasno sliko brez megle, ki ste jo tako radodarno delili. Glede političe 
kulture in strpnosti pa lahko še enkrat razmislite.

___________________________________________________________ Gregor Vučko

V Izoli prebivam že od leta 1957 dalje.

HAJŠEK IVAN
roj. leta 1931, inženir 

strojništva, upokojenec

• Naše sposobnosti smo dokazali.
• Zgradili smo gospodarsko razvito državo.
• Energije je v nas še veliko.
• Uporabiti jo želimo za sooblikovanje naše in 

vaše bodočnosti.
• Naše mesto je v parlamentu tudi zaradi mlajših.

Večji del svojega aktivnega dela sem opravljal odgovorna vodstvena in
vodilna opravila v gospodarstvu ( TAM, Delamaris, Elektrotehna, UOTJTE STRPNE PREUDARNE» 
Emona- Obala ), v upravi (predsednik IS občine Izola) in v tujini 9 *

I (Globtrade Italiana ). MODRE IN USTVARJALNE !
ru *+u idili ueiuvm uuui acni ae u[jur\ujii icia i i. ocuaj aiuivnu uoiujom
v Krajevni skupnosti in Društvu upokojencev.

IDZ © DDIDeSUSVOLITE VOTATE
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KAPUČINO
QflXVlt'

NOGOMET: 3.SNL ZAHOD 
Šampionka Bilie: Korte Avtoplus 3:1 [2:0)
Strelec za Avtoplus: Božič 
Igralci iz Kort so tekmo začeli podjetno, 
vendar so domačini vzdržali prvi nalet, 
potem pa v prvem polčasu dvakrat zadeli.
V drugem polčasu so Kortežani spet 
začeli dobro a so kmalu prejeli tretji 
zadetek in do konca so zmogli le znižanje 
rezultata. S tem porazom so Kortežani 
padli kar na osmo mesto, vendar se lahko 
hitro vrnejo na vrh z zmago proti Komnu, 
ki prihaja v nedeljo na igrišče v Malijo.
PRIMORSKA LIGA 
MNK l20la:ROKAVA 2:010:0)
Strelca za MNK Izola: Mujkič 891),
Hasič (94)
Izolani so sicer napadali vendar niso 
prebili zelo elastične obrambe gostov iz 
Koštabone. Ko so se ti že veselili velike 
točke iz Izole so domačini povedli v prvi 
minuti podaljška, dve minuti kasneje pa 
so dosegli še drugi zadetek in zanesljivo 
vodijo s šestimi točkami prednosti. V 
nedeljo pa spet potujejo v goste, tokrat 
proti drugouvrščeni ekipi Cerknica 
Rakek.

KEGUANJE
MEHANO Izola:ADRIA Ankaran 0:8

RALINANJE
Jadran Izola:Center 13:11

0DB0JKA:2D0L ŽENSKE
Istracomm. IzolaJtočevie 3:0 (20,21,25)
Izolanke so tekmovanje v drugi ligi 
začele z zmago nad tekmecem, ki ga 
poznajo še iz lanske tretjeligaške sezone.
Seveda je za Izolanke vsako srečanje 
pomembno za obstanek in takšne zmage so nujno 
potrebne, tako kot tista, ki jo načrtujejo že to soboto, 
ko se bodo pomerile z moštvom Mislinje.

ŠPORTNI RI00L0V
V Izoli je bilo državno prvenstvo v športnem ribolovu 
z obale in mladi Izolani so imeli veliko uspeha, saj je 
Gregor Juriševič že drugič osvojil naslov državnega 
prvaka med kadeti, pri mlajših mladincih je bil Ivan 
Zekič drugi, pri starejših mladincih pa je zmagal prav 
tako član Mende Damir Komadina. Vida Pucihar je 
bila tretja.
Na pokalu Koversada v Vrsarju pa sta člana Mende 
Bebmič in Juriševič zmagala v konkurenci 54 ekip iz 
Hrvaške, Italije, Madžarske in Slovenije.

0RČINSK0 PRVENSTVO V KROSU 
ZA OSNOVNE IN SREDNJE ŠOLE LETA 2000
Tekmovanje je bilo organizirano dne 04.10.2000 na 
plaži v Simonovem zalivu, sodelovali pa so dijaki in 
dijakinje srednjih šol SGTS in Pietro Coppo ter učenci 
in učenke osnovnih šol Livade, Vojke Šmuc in Dante 
Alighieri. Pokal za skupno uvrstitev za srednje šole je 
bil podeljen srednji šoli SGTŠ IZOLA, ki je zmagala 
pred Srednjo šolo Pietro Coppo za dve točki razlike. V 
skupni razvrstitvi za osnovne šole je bil dosežen 
naslednji vrstni red:
1. Osnovna šola Vojke Šmuc, 2. Osnovna šola Livade 
3. Osnovna šola D.Alighieri 
Osnovni šoli Vojke Smuč je bil za najboljši skupni 
rezultat podeljen pokal.
Tekmovanje so organizirali in vodili profesorji športne 
vzgoje vseh šol v sodelovanju s CKSP. Potekalo je po 
planu in brez večjih težav. Za pomoč pri izvedbi se 
posebej zahvaljujemo vodstvu in osebju HTP Simonov 
zaliv. Vsem udeležencem krosa se zahvaljujemo za 
dobro voljo in njihov trud in čestitamo za dosežene 
rezultate z željo, da bi jih bilo na naslednjem krosu še 
več. (OE CENTER ZA ŠPORT)
(Poročilo s seznamom vseh najhitrejših bomo objavili 
v četrtek)

1. DRL ŽENSKE
ŽRK Vegrad Velenje : ŽRK Raje 
Daewoo Izola 23:25 (10:12)
Bajc Daewoo Izola: Šmitran B. 1, Stubelj 
1, Hodžič 3, Petrinja 4, Adamič 5, Čvorak 
1, Sušelj, Mitruševska, Božič T., Šmitran 
D., Bošnjak N., Bošnjak M. 7(5), Argenti 
3, Višnjevec
Izolanke se iz Rdeče dvorane vračajo 
domov z novim parom točk, predvsem po 
zaslugi izredno borbene igre. Po 
začetnem vodstvu gostij so Velenjčanke v 
nadaljevanju povedle in vodile z najvišjo 
prednostjo 10:6. Zaključek pa je pripadel 
varovankam trenerja Vilija Bana, ki so z 6 
zaporednimi zadetki zaključile polčas z 
vodstvom 10:12. V nadaljavanju so bile 
ves čas v prednosti Izolanke, ki so 
varovankam trenerja Bojana Požuna 
dovolile le izenačiti (14:14, 17:17). 
Zaključek pa je ponovno pripadel 
gostjam, ki so si po izenačenju na 19:19 
prigrale 4 zadetke prednosti (23:19) in 
kljub velikemu številu napak na obeh 
straneh uspele zaključiti tekmo z 
prednostjo dveh zadetkov.
1BDRL-MOŠKI
MRK Izola : RK CilDOS Koper 24:19 (12:8)
MRK Izola: Klobas, Božič 2(1), Grujčič, 
Cetin, Sovdat B. 7(1), Muha M. 2, Muha 
B. 1, Vukovič 5, Žeger 2(2), Čebular 3, 
Cah 2, Sovdat A., Bubnič, Vončina 
Izolani so v prvem 1 .B-ligaškem derbiju, 
kljub svoji mladosti izkoristili 
prvoligaške izkušnje in vknjižili prvi par 

točk. Do izida 8:8 je bila tekma ves čas izenačena. Tu 
pa so Izolani v zadnjih 4 minutah prvega polčasa z 
delnim izidom 4:0 napravili odločilen preobrat in 
zaključili prvi del z vodstvom 12:8. V nadaljevanju so 
vodstvo še povišali na 6 zadetkov prednosti ( 14:8 v 
33') in do konca dovolili gostom, da se le enkrat 
približajo na dva zadetka (15:13 v 4L). Koprčani so 
imeli zaključni nalet v katerem so imeli kopico 
priložnosti za znižanje vodstva, vendar je domači 
vratar Klobas zaklenil svoja vrata in obranil vrsto 
strelov. Poznala se je odsotnost Mariča in pa seveda 
ničeln učinek Andreja Grandiča pri gostih. Nervozo v 
njihovih vrstah pa izdaja tudi grob prekršek Krta nad 
Cahom, za katerega je zasluženo dobil rdeči karton. 
Na drugi strani so domači z izredno borbenostjo 
nadoknadili vse pomanjkljivosti in zasluženo slavili. 
Vsak od igralcev skupaj s trenerjem je prispeval svoj 
delež. Poleg Sovdata je potrebno pohvaliti še odlično 
vodenje kapetana Čebularja in odlične obrambe 
Klobasa. Pohvaliti velja tudi številne gledalce, ki so 
ves čas vzpodbujali svoje varovance, tribuna pa je bila 
razdeljena ravno na polovico, saj je bilo veliko tudi 
pristašev gostov.

POGLED
STRANI

fsD piše ŽARKO
II^ ^ za Kapučino Šporrt

Uspešen začetek prvenstva, zmaga, polna dvorana 
gledalcev. Od rokometa žal premalo za naziv 
derbi. Očitati obojim, da niso želeli bi bilo 
neresno. Kaj vse prinese, če se "dobro" poznaš. 
Izolani so vse preveč grešili, koprčani so z 
borbenostjo hoteli nadoknaditi razliko v kvaliteti.

Ligaški staž je Izolanom pomagal, za naše sosede pa 
je preskok le nekoliko previsok. Kar nekaj starih 
"navad" vlečejo naši iz prvenstva v prvenstvo, samo 
igrati rokomet jih ne zadovoljuje, radi tudi 
rokometirajo s sodniki, 22 minut izključitev je 
dokaz. Priznam, tudi to je del tekme, ampak dokler 
zmaguješ, ob porazu bo vse skupaj težje. Kako take 
stvari potegnejo publiko, njihova razmišljanja in 
reakcije so lahko tudi "nevarne". Sobotna publika, 
Ribari za Izolane, Tifozi za Koprčane, so pripravili 
lep dekor, navijanje korektno, končno zadovoljstvo 
pa je šlo na levo stran tribun. Samo zmage so 
magnet za publiko, tudi ob dobri igri in morebitnem 
porazu se zaploska, vendar pa... Upam, da bodo 
Ribari sedaj (oboji zmagujejo) bili redni obiskovalci 
rokometnih tekem. Tudi dekleta so nas prijetno 
presenetila s zmago v Velenju. Premika se tudi pri 
njih, če nekatere igralke odpovejo, je "druga"

polovica pripravljena zmagati. Nekako se 
dopolnjujejo, lepa, predvsem pa nova odlika, 
namreč vedno, če so, so kolektivno odpovedale. 
Vedno težje mi bo napovedovati njihovo 
"obnašanje", moral jim bom verjeti, da postajajo 
prava ekipa. Ker so oboji v bistvu šele na začetku 
prvenstva nas čak burna jesen, vendar pa bi položil 
vsem na "dušo", da je vse še vedno šport. Tako, 
žoge plešejo, ujeli smo pravi takt, naj vse in vsi 
zdržimo do konca prvenstva, rezultati bodo sigurno 
pozitivni. Korak za korakom, fantje v soboto v Dolu 
pri Hrastniku, dekleta doma proti Kočevju. Oboji na 
zmago, tudi zaradi športa.

http//izola.gvcri.net
POD BELVEDER JEM
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Veslanje: BABIČ NIKA BVAKBATNA BBŽAVNA PRVAKINJA
V soboto seje na Bledu zgodilo že 10. državno prvenstvo V veslanju. Udeležili so se 
ga vsi klubi razen velenjskega, kateri je začel delovati v lanskem letu. Prvenstvo se je 
odvijalo v zelo slabem vremenu, dež seje zlival z neba kot za stavo in ni odnehal od 
začetka do konca tekmovanja. Potrebno je pohvaliti vse tekmovalce ne glede na 
uvrstitev saj so pokazali veliko mero volje in poguma, da so se borili s tekmeci in 
vremenom. Za nameček je v popoldanskih finalih nagajal še veter, ki je odpihnil 
marsikatero dobro uvrstitev med njimi tudi prvo mesto skifista RSStOdCf EfflSda in 
dvojnega dvojca BailK, PiŠlaf. Športna sreča jim je tokrat obrnila hrbet, upamo, da jim

• bo drugič bolj naklonjena. Kljub osebnim razočaranjem jim je potrebno čestitati, saj 
so v celoletni sezoni dosegli kar nekaj zelo dobrih uvrstitev. Rastoder je na večini 
regat dominiral in zmagoval v kategoriji mlajših mladincev, pravtako Bauk, Pišlar v 
dvojnem dvojcu med mladinci.
Sicer pa so bili na tem državnem prvenstvu obalni veslači zelo uspešni saj so ostalim 
klubom izmaknili kar 9 prvih, 15 drugih in 8 tretjih mest. Od obalnih veslačev je bil 
najuspešnejši koprčan Davor Mlzerit saj je med člani osvojil dva naslova državnega 
prvaka. Med veslačicami pa je bila najuspešnejša veslačica BABIČ Nika iz veslaškega 
kluba IZOLA Izola, osvojila je dva naslova državne prvakinje in sicer med enojci in v 
dvojnem dvojcu skupaj z klubsko soveslačico BOŽiC Jano.
Na prvenstvu se je izkazal tudi BaraČ TOfli (VK IZOLA Izola). Med mladinci je v 
enojcu prepričljivo zmagal, kar za 8.5 sekunde pred ljubljančanom TrKOVOm in 15 
sekund pred Krajcar Erìkom iz Area. V dvojnem dvojcu med člani je zmagala 
posadka Arga v postavi BOŽIČ, JOVIČIČ. (Podrobnejše poročilo bomo objavili v 
naslednjem Mandraču)
KRAJCARJA NAJHITREJŠA V TRSTU
V sklopu jadralske prireditve BarCOlana organizatorji vsako leto pripravijo tudi 
takoimenovano "veslaško BarCOlano" ki se imenuje OČetjC lil SMOVL Na njej 
sodelujejo veslači v dvojnih dvojcih stare gradnje (takoimenovane jole) in se pomerijo 
na progi dolgi 1000 metrov, ki poteka ob obali v Barkovljah. Letošnja udeležba je bila, 
kljub neugodnim vremenskim pogojem, najboljša doslej, saj je sodelovalo kar 18 
posadk, med mirni tudi pet slovenskih. Izolski veslači so se odlično odrezali, saj sta 
Lavra in Maja Rehar zasedli tretje mesto v svoji skupini, Aleksander in Izidor Kerin sta 
bila četrta, Lino in Andrej Grbec sta zasedla tretje mesto v svoji skupini, v najmočnejši 
skupini pa sta bila Ljubo in Gregor Macarol tretja, dvojica Egidio in Erik Krajcar pa je 
že četrtič zapored osvojila skupno zmago in prehodni pokal.

NAMIZNI TENIS 
1.SNTL-članice
V sobot je potekal 3. krog v prvi državni ligi za članice. Igralke Anlgonija 
so igrale v gosteh proti ekipi Rakeka. Izolanke so kljub trudu in želji na 
tekmi odigrale slabo, nekoncentrirano, ter temu primerno grešile preveč 
osnovnih žog. Končni rezultat je bil tako 6:2 za ekipo Rakeka. Edini dve 
zmagi je prinesla ekipi Jana Ludvik, ki je svojo nalogo rezultatsko dobro 
opravila, brez zmage pa sta na dvoboju tokrat ostale Tina Nemamik in Erika 
JauŠevaC. V soboto čaka ekipo doma težka tekma proti PoetOVii iz Ptuja, kjer 
bo morala poleg Jane Ludvik zaigrati celotna ekipa, da bodo izolanke prišle 
do prvih prepotrebnih točk v prvenstvu.

ŠPORTNO DRUŠTVO

URNIK
pon-sob od 9 ■ 12 in 16.30 ■ 22 ure 

sob. do 21 ure

Vpis in vadba vsak torek in petek 
od 17.30 do 19. ure 

na OŠ Dante Alighieri 
pod STROKOVNIM vodstvom 

Obiščite nas športnega pedagoga Iztoka Babiča 
na LJUBLJANSKI 51 v Izoli Inf: GSM 041 / 893 192

i IH Slavko MMOTORCAN.. ©
Beseda vetja!

</ preudaren 
v' socialno 

medijski
V odgovoren 

polemičen
■/ delaven 

politik
V do vseh enak 
S Mario Gasparini

V LDS «SP
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KANDIDATI SE 
PREDSTAVLJAJO

SLAVKO SAMOTORČAN(kanddatNs.)
Rodil seje leta 1963 v Postojni. Po izobrazbi je dr. 
stomatologije, po poklicu zasebni zobozdravnik s 
koncesijo v Piranu.
Sodi med ljudi, ki so goreči zagovorniki slogana 
"MANJ POLITIKE , VEČ CIVILNE DRUŽBE."
S svojim delovanjem želi politiki predvsem 
odvzeti njen privilegiran položaj v družbi. Je 
zagovornik družbe konsenza (to je družbe, v kateri 
lahko najdejo svoj prostor pod soncem " levi in 
desni", "naši in vaši", verni in neverni.., ne da bi se 
morali braniti pred napadi in očitki svoje okolice).
Navdušujejo ga bistri in aktivni ljudje, ne glede na 
njihovo starost, izobrazbo ali svetovnonazorsko 
prepričanje. Trdno je prepričan, da lahko le civilna društva in nevladne 
organizacije presežejo politične razprtije in prinesejo narodu notranjo 
stabilnost.
V zadnjih letih je aktivno sodeloval kot eden od pogajalcev Zdravniške 
zbornice Slovenije pri urejanju odnosov med Zavodom za zdravstveno 
zavarovanje Slovenije, Ministrstvom za zdravstvo in izvajalci na področju 
primarnega zdravstvenega varstva v državi. (Mimogrede : značilna je njegova 
trditev, ki jo je izrekel predsedniku vlade na sestanku v bolnišnici Izola, da 
zaposleni v bolnici ne samo dobro, ampak odlično opravljajo svoje delo in da 
so rdeče številke predvsem odraz zgrešene državne politike).
Skoraj deset let aktivno sodeluje v Klubu krščanskih izobražencev v Kopru.
Je srečno poročen, oče štirih otrok. Je odptrega in vedrega značaja. Rad se 
nasmeje dobri šali. V Mandraču najraje prebira Motohov kot. Prepričan je, da 
sta glede optimizma z Motohom na isti valovni dolžini.

dr. MARIO GASPARINI (kandidat LDS s podporo ZZP)
V svojem dosedanjem mandatu sem bil član kar 4 
odborov in komisij s področij, kijih dobro poznam, 
in sicer:
- Odbora za zdravstvo, delo, družino in socialno 
politiko
- Komisije za narodne skupnosti
- Komisije za lokalno samoupravo
- Odbora za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano.
Občasno sem sodeloval tudi v nekaterih drugih 
telesih, ko je šlo za vprašanja, ki so pomembna za 
naše občane.
Na teh področjih sem aktivno sodeloval pri 
pripravi 27 zakonov, med drugim tudi o 
pokojninskem in invalidskem zavarovanju, o starševstvu in družinskih 
prejemkih, o lokalni samoupravi, o financiranju občin, o investicijah v šolski 
prostor in opremo, o morskem ribištvu (ureditev statusa ribičev), o vojnih 
veeranih, o drogah in še mnogih drugih. Cilji in stališča, ki sem jih zagovarjal, 
so bila večinoma deležna podpore.
V naslednjem mandatu bo treba omogočiti izgradnjo 2. železniškega tira do 
luke, čimprejšnjo avtocestno povezavo, sanacijo izolske bolnišnice, 
ustanovitev Univerze na Obali, regionalizacijo in še mnogo drugega.
Za državnega poslanca je pomembno in za občino koristno, da je to človek, ki 
je globoko vraščen v svojo okolico ter dobro pozna delovanje tako občinskih 
kot državnih organov. Moje dosedanje izkušnje, znanje ter odgovorno delo mi 
to omogočajo. Na volitvah me podpirata stranki LDS in ZZR

FRANE GOLJEVŠČEK (kandidat Zelenih Slovenije)
Zeleni Izole smo po kratkem političnem premoru 
spet v volilni areni. Od političnega dogajanja smo 
se odmaknili zaradi stopnjujočih se razdiralnih 
nesoglasji v vrhu stranke. Cefrala in uničevala pa 
jo je politika v celoti, ne glede na barvo, saj kot 
nikjer na svetu si tudi pri nas nobena politična 
opcija ne želi imeti ob stranke, ki zahteva 
spoštovanje kriterijev posegov v prostor in v 
naravo.Ti posegi so zakonitost divjega liberalizma, 
s katerim so okuženi vsi "progresivni" politiki. Čas 
treznosti je za Zelene Slovenije le dozorel, da smo 
se združili in čeprav še ni potrebne trdnosti, je 
vera, da bodo Zeleni Slovenije po volitvah 2000 
pridobili to nujno trdnost in popolno zaupanje.
Da bo tako je odvisno tudi od volivcev in njihovega novega zaupanja v nas, ki 
ga bodo izrazili s svojo podporo na volitvah. Že enotni nastop vseh Zelenih v 
Sloveniji je lahko porok za to zaupanje,________________________

if
A

In kaj lahko Zeleni zagotavljamo v tem negotovem času? Največja nesreča 
naše države je nespoštovanje zakonov in neučinkovito delovanje pravnega 
sistema. Zaradi tega pojava in zaradi nemoči ob kršitvah zakonov, se uničuje 
dragocena narava, tam kjer se to ne bi smelo dogajati in se maliči prostor zaradi 
neubranljivega pohlepa po dobičku.

Zgrešeno je mnenje, da Želeni nasprotujemo posegom v prostor vsevprek. Ne! 
Odločno pa nasprotujemo tam, kjer poseg ni utemeljen s splošnimi koristi in 
tam, kjer nastopi nedopustno uničevanje neponovljivih in ne več obnovljivih 
naravnih vrednot.
Izolani so v desetih letih pokazali toleranco do uničevanja okolja, ki ga izvaja 
oblastna nomenklatura, od marine, ki je in bo tujek v nekdanjem, in ne več 
ponovljivem, izjemno lepem zalivu, v gradnjah in načrtovanjih gradnjah 
turističnih apartmajskih naselji, ki spreminjajo mesto v mesto duhov, do 
zadnjega primera nezaslišane gradnje garažne hiše v starem mestnem jedru. 
Naloga Zelenih je ozaveščanje prebivalstva ter ščitenje narave in okolja pred 
nasiljem. In to bomo tudi delali.
Stranka Zelenih Slovenije bo v oporo in pomoč pri vseh prizadevanjih 
občinskih odborov Zelenih. Zato glasujte zanjo. V tem primeru na volitvah 
obkrožite moje ime.

IVAN BIZJAK (kandidat SDS)
"Prva in ključna točka našega programa je 
pospešen materijalni in duhovni razvoj Slovenije, 
ki bo preko vlaganja v človeka in znanje omogočil, 
da bomo Slovenci kot posamezniki v Evropi 
enakopravni in enakovredni in to je tudi ključni del 
naše strategije pri vstopu v evropsko zvezo.
Stranka zelo zavzema za enakost pred zakonom in 
spoštovanje pravnega reda, kar mora omogočiti, da 
bosta javno dobro in pravica pod enakimi pogoji 
dostopna vsem in da bo pravica dosegljiva in 
izterljiva v realnem času. Kot kandidat za poslanca, 
ki prihaja iz Izole t.j. iz slovenske Istre se bom še 
posebno zavzemal za skladen regionalni razvoj 
Slovenije in še posebno za razvoj naše regije in s 
tem v zvezi za zgraditev drugega želežniškega tira na progi Koper-Divača, za 
večje varstvo okolja, predvsem za zaščito obalnega pasu in za ohranitev 
javnega dobra, za uveljavitev univerze na našem območju in za ustanovitev 
regije, kar naj bi tudi pomenilo prenos nekaterih pristojnosti z države na regijo. 
Neglede na regijsko pripadnost kot poslanec ali pa samo kot navaden občan se 
bom vedno zavzemal za solidarnost in domoljubnost. Domoljubnost, ki jo 
pojmujem kot obrambo, ohranitev in razvoj slovenske države. Slovenija mora 
biti pravična in socialna država, ki spoštuje vsakega državljana in ki vsakemu 
zagotavlja enake možnosti za človeka vredno življenje."

MOJCA FERLE BREZAVŠČEK (samostojni kandidat)
Predsednik ene od političnih strank je obrazložil 
dečku, ki je delil moje letake, da krademo 
glasove.O kraji glasov so mi povedali samo toliko.
Krast glasove pomeni z drugimi besedami, da se 
trudiš brez potrebe, ker bi lahko še teh 100 glasov, 
ki ti tako in tako ne pomagajo do kandidature (G.
Predsednik že ve, kako je zrežirano ), mogoče 
pripadalo enemu od političnih strank ali pa da si kot 
posameznik nastavljen s strani ene od političnih 
strank.
Moj komentar na to izjavo je sledeči; Nisem 
nikakršen pajac, ki se gre nekega potencialnega 
kandidata za vstop v parlament. To počnem zelo 
resno. Imam svoje cilje in ideje ter začrtano pot, ki 
jo počasi uresničujem že šesto leto, kot vodja Mladinskega Izolskega Centra 
(bivši MI- KLUB). Do zdaj smo organizirali preko 150 različnih prireditev, 
katere je obiskalo preko 10.000 ljudi in bi jih še več, če ne bi bil ovira prostor, v 
kateremu se trenutno nahajamo (stara italijanska šola, v Gregorčičevi 21 ). 
Med tem časom smo zamenjali tri prostore, vso začetno ekipo (ostala sva samo 
Ivan in jaz), pridobili preko 600 članov in trdno delovno jedro sestavljeno iz 
članov, ki so prišli k nam pred štirimi leti in so takrat šteli 14 let in jih zdaj 
štejejo 18 in so še vedno z nami vsaki dan.
Moji cilji so: Postavitev MLADINSKEGA CENTRA v Arrigoniju, obnovitev 
otroških igrišč, uresničitev velikokrat slišane parole, MLADINA JE NAŠA 
BODOČNOST, ustanovitev javnih zavodov za pomoč MLADIM in njihovim 
staršem pri ponovni vzpostavitvi izgubljenih stikov ter vzgoja mladih in starih, 
vlivanje zaupanja MLADIM, spodbujanje in poslušanje MLADIH, ustaviti 
nasilje nad MLADIMI, ker tega ponavadi ne zmorejo sami 
Ni nas malo, ki bi radi nekaj naredili v obljubljeni smeri. Zato, g. Predsednik 
ene od strank, ne razmišljajte tako kot ste sami narejeni (plastično in hinavsko), 
čeravno imate vso pravico, ampak razmislite raje, kdo krade komu glasove; Ali 
jaz, ki živim z mladino in za mladino in sem soočena z mladinskimi problemi 
in hočem nekaj narediti, ali vi, ki se grebete za neke površine zemlje, betona, 
morja in ne za ljudi.Ali nimate doma dva človeka? Na zemlji obstajamo ljudje, 
ki bi naredili vse za ljudi in pa nekdo, ki bi naredil vse za svoj jekleni stolček.
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BREDA PEČAN (kandidatka ZLSD)
Po večletnih izkušnjah iz gospodarstva, poslanskih 
klopi in županovanja vem, da lahko bistveno 
pripomorem k boljšemu delu zakonodajne oblasti.
Vem tudi, da lahko Sloveniji samo znanje zagotovi 
uspešno in zanesljivo prihodnost. Zato se bomo v 
naslednjih letih z vsemi močmi trudili, da bi 
zagotovili pogoje za delovanje primorske univerze. S 
takojšnjo ustanovitvijo ter usposobitvijo regij v 

* Sloveniji in z intenzivnim spodbujanjem 
uravnoteženega regionalnega razvoja bomo 
omogočili mladim neposreden dostop do 
izobraževanja in perspektivna delovna mesta. Delo 
mora biti edini partner kapitalu pri ustvarjanju nove vrednosti. Zagotovili bomo 
vse državljankam in državljanom, ki ponujajo svoje delo in znanje na trgu 
delovne sile, da bo cena njihovega dela dobila pravo težo.

v

JOŽEF MARLON KOVAČIČ (kandidat sls-skd)
Gost mora v Sloveniji poskusiti slovenska vina, 
domač paradižnik mora biti zabeljen z domačim 
olivnim oljem, sardelice in sipe so sveže, če jih 
ulovimo v bližini.
Zavzel se bom zagotoviti možnosti, kijih daje klima 
za vzgojo povrtnin in drugih kultur, ki zahtevajo 
mediteransko klimo, ter zaščititi kmetijske površine 
pred pozidavo. Slovenskega morja in obale si nihče - 
ne posameznik ne razne domače in tuje združbe - ne 
more prisvojiti kot privatno lastnino. Namenjena 
mora biti zdravemu oddihu domačinov in gostov, 
varen za gibanje vsem uporabnikom in prijazen 
vsem. Zavzel se bom, da se bosta morje in obala 
opredelila kot javno dobro, in da se bo to zagotovilo tudi v Izoli - ne pa, da se 
ograjujeta morje in obala.
Vse to bo mogoče doseči le tedaj, če bodo v novi slovenski parlament izvoljeni 
ljudje, ki ne bodo gledali na svoje koristi, temveč jim bosta pri srcu naša 
Slovenija in naša prihodnost.

v
KARMEN MEKOTA-PETRIC (kandidatka NOVE Stranke)
VIzoli sem kandidatka Nove stranke za 
parlamentarne volitve 2000. Čeravno nimam 
izkušenj v politiki, me je program stranke Nova 
prepričal, daje stranka res nova, napredna, drugačna 
od ostalih, zato sem pristala na kandidaturo.
Skupaj s stranko želimo doseči:
- enake možnosti za vse; načrtno spodbujamo večjo 
zastopanost žensk v javnem življenju (saj veste, 
ženska podpira tri vogale hiše) in udeleževanje 
moških v zasebnem življenju (vloga očeta je ravno 
tako pomembna kot vloga matere).
- znanje in razvoj; znanje je bilo in bo vedno 
cenjeno, danes pa je pogoj za samostojno in 
uspešno življenje tako posameznika, kot tudi vsega naroda.
- uresničitev socialne države; tem je več kot dovolj (alkoholizem, samomorilstvo, 
nasilje v družini, brezposelnost...). Smo za reševanje socialnih vprašanj po 
skandinavskem vzoru.
- vojaško nevtralnost; NATO je draga in predvsem nepotrebna investicija, naši 
sinovi naj služijo doma, NATO-vci naj ostanejo zunaj.
- previdno, pokončno pridruževanje EU; na neenakopravno članstvo ne pristajamo, 
odpreti želimo konstruktivno, javno diskusijo o tem pomembnem vprašanju.

v
IVAN H AJSEK (kandidat DeSUS s podporo IDZ)
V stranki nas povezuje prepričanje, da je za splošni 
napredek potrebno sodelovanje vseh družbenih 
skupin. Medgeneracijska povezanost in sodelovanje 
so nujnost, zato smo za tvorno sožitje z vsemi. S 
člani družine, prijatelji, sosedi, s sokrajani, tudi s 
političnimi nasprotniki...
Pomembno se nam zdi tudi dobro sodelovanje s 
sosednjimi državami, vendar dosledno na osnovi 
enakovrednosti in enakopravnosti. To velja tudi za 
naše vstopanje in poznejše članstvo v Evropski 
skupnosti. Doma pa se še posebej zavzemamo za 
ravnotežje med gospodarskim razvojem in socialno 
politiko. V Izoli prebivam že od leta 1957 dalje.
Večji del svojega aktivnega dela sem opravljal odgovorna vodstvena in vodilna 
opravila v gospodarstvu ( TAM, Delamaris, Elektrotehna, Emona- Obala ), v 
upravi (predsednik IS občine Izola) in v tujini (Globtrade Italiana ). Po 40 letni 
delovni dobi sem se upokojil leta 1991. Sedaj aktivno delujem v Krajevni skupnosti 
in Društvu upokojencev. Naše sposobnosti smo dokazali. Zgradili smo gospodarsko 
razvito državo. • Energije je v nas še veliko. • Uporabiti jo želimo za sooblikovanje 
naše in vaše bodočnosti. • Naše mesto je v parlamentu tudi zaradi mlajših.

PTT »s NOT RF 4 H
NE SCUKE PA NE!
"Ščuka je roparica in najraje napada iz zasede. Iz dobrega skrivališča se tako 
iznenada požene in tako trdo zagrabi, da ji redko katera žrtev uide. " Wilhelm 
SMOLIK - Živalski svet
"Ščuke so plenilke, hranijo se večinoma z ribami, pa tudi z žabami in manjšimi 
sesalci. Imajo podolgovato vretenasto telo z značilno oblikovano glavo, ki se 
končuje v račjem kljunu podobnih ustih s številnimi zobmi posejanih po 
čeljustih in po nebnicah. " Meta Polž, Boris Šket - Naše sladkovodne ribe 
Ko sem pred dnevi gledal oddajo o gradnji sibirske železnice v času 
komunistične Sovjetske zveze, sem bil pretresen nad grozotami, ki so se tam 
dogajale, in prepričan, da se kaj podobnega zaradi uresničevanja političnih 
ciljev ne more več zgoditi.
Ko pa se sedaj udeležujem javnih predstavitev Ureditvenega načrta Pri 
Svetilniku, sicer ni videti, da bodo za uresničitev tega načrta umirali ljudje, je 
pa slišati množico realno neuresničljivih obljub, samo da ljudem naslikamo 
čim lepšo podobo in se bodo s tem strinjali, ter bodo tako uresničeni politični 
cilji.
Ena takih cvetk je, da se bo za povezavo dveh garaž gradil tunel pod stavbo 
stare bolnice, samo da se upraviči vhod iz Levstikove Ulice.
Ko sem Županjo in strokovne službe opozoril na napake in neusklajenost 
načrtov, ki jih kažejo občanom, sem bil največja zgaga in skoraj kriminalec, 
ker si drznem gledati stvari, ki so samo za pooblaščene, uslužbenka, v katere 
pisarni sem si to ogledal, pa skoraj poslana na disciplinsko komisijo. Cez nekaj 
dni sem si gradivo ponovno ogledal in glej presenečenje: stanje je še vedno 
enako in uvoz v garažo z Velikega trga. Ko sem na to opozoril, sem dobil 
odgovor:" Ups, pa res. Tukaj seje pa arhitekt zmotil. Bomo popravili."
Kaj pa če se arhitekt ni zmotil?
Kaj pa če seje arhitekt zmotil še kje drugje.
Izolane, ki bodo v nedeljo glasovali na referendumu o Ureditvenem načrtu Pri 
Svetilniku, prosim, naj glasujejo proti, pa ne zato ker nočem razvoja in ureditve 
tega območja, ampak ker sem prepričan, daje ureditev in razvoj tega območja 
možen tudi brez stanovanj in garaž namenjenih samo vikendašem.
Na koncu pa moram opozoriti, daje podobnost med ščukami z začetka pisma 
in Županjo Bredo Pečan s svojimi politiki zgolj naključna, je pa posledica 
njenega pisma iz prejšnjega Mandrača.

Aleksander Frantar 
stanovalec starega mesta, skoraj ob svetilniku

Deseti deseti: v

SVETOVNI DAN DUŠEVNEGA ZDRAVJA
Duševno zdravje je način kako razmišljamo, čutimo, 
delujemo. Vsak dan naletimo na izzive, ki pogosto 
preizkušajo naše meje. Vendar je proces, v katerem postane 
navaden državljan "duševni bolnik", dokaj zapleten. 

Največkrat se začne tako, da kdo iz njegove neposredne okolice - član 
družine, delodajalec, sodelavec ali sosed - opazi, da se "čudno vede". Ko 
nenavadno vedenje preseže stopnjo tolerantnosti okolice ( ta je lahko zelo 
različna), se spomnijo na psihiatra. Najprej se poskuša osebo diskretno 
opozoriti, naj se oglasi pri njem. Če tega ne stori, se okolica navadno še 
nekoliko obotavlja, dokler ne nastopi dogodek, ki ga označimo kot zadnji 
povod. Ta dogodek dokončno prepriča okolico, da oseba zares trpi za duševno 
boleznijo. Sledi še potrditev psihiatra, ki poda začetno diagnozo. Če hkrati z 
diagnozo poda tudi domnevo o posameznikovi "nevarnosti" za sebe ali za 
druge, temu sledi hospitalizacija. Preko zgodovine seje tako utrdil trikotnik, 
ki je vključeval le pacienta, zdravnika in bolnišnico. Pacient je zaradi svoje 
hospitalizacije izoliran (navadno so psihiatrične bolnišnice postavljene v 
stare, opuščene graščine, ki so odmaknjene od središča življenja "normalnih" 
ljudi ). V proces zdravljenja sta vključena le zdravnik in pacient.
Z vzpostavljanjem dnevnih centrov, pisarn za informiranje in svetovanje, 

odpiranjem stanovanjskih skupnosti v življenjskem okolju uporabnikov služb 
duševnega zdravja, to pomeni v okolju, kjer prebivajo "zdravi" ljudje, 
uporabnikov ne izoliramo. Ne iztrgamo jih iz domačega okolja. Uporabniki 
ostajajo v okolju, kjer so doma. Njihovo druženje ni omejeno zgolj na skupino 
ljudi, ki imajo oznako "duševnega bolnika". Družijo se lahko s povsem 
"normalnimi" in "zdravimi" ljudmi, ki niso obremenjeni s podobnimi 
diagnozami. Kajti ravno dom, službafprijatelji in spodobno socialno življenje 
vplivajo na boljše duševno zdravje državljanov.
V Izoli, v samem središču mesta, smo v mesecu marcu odprli Pisarno za 
informiranje in svetovanje, ki je namenjena osebam s problemi na področju 
duševnega zdravja, njihovim svojcem in ljudem v duševni stiski. Ciljni 
populaciji nudimo in zagotavljamo pomoč, svetovanje, usmerjanje in 
informiranje pri reševanju njihovih težav. V sproščenem in vzpodbujajočem 
okolju za druženje in pogovore imamo organizirano skupino za samopomoč 
uporabnikov in klub svojcev. V naši pisarni pa se lahko oglasite tudi kot 
prostovoljec ali prostovoljka, saj nam takih "sodelavcev" primanjkuje.

Za društvo OZARA, enota Izola - dipl.soc.del. Doroteja Rogelja Majerič

cDZdra



SKLAD RS
za ljubiteljske kulturne dejavnosti 

Območna izpostava Izola 
tel.: 66 31390

Slovenski animirani film deluje v zadnjem desetletju dokaj zapostavljeno. Nekoč, 
v času Vibe filma, so med petnajstimi kratkimi filmi na leto, realizirani vsaj trije 
animirani filmi (če so le bili prijavljeni projekti). Filmi so enakopravno tekmovali 
na YU festivalu kratkometražnega filma in so v času med 1974 in 1989 prejeli šest 
zlatih medalj Beograd, bili uvrščeni na mnoge mednarodne festivale, na celjskem 
Tednu domačega filma, pa je bilo vsako leto podeljeno tudi priznanje za 
animacija Za ponovni vzpon slovenskega animiranega filma, bomo v Izoli 
organizirali

1 .FESTIVAL SLOVENSKE 
ANIMACIJE

IZOLA,19,- 21. oktober 2000
Izola ima med slovenskimi mesti najbogatejšo tradicijo v tej ustvarjalnosti.
Med leti 1965 in 1991 je nastalo okoli 50 animiranih filmov, ki so jih ustvarili 

otroci in zanje prejeli okoli 80 priznanj doma in tujini.
Med leti 1970 in 1975 so med prvimi v Sloveniji nastali ljubiteljski animirani 

filmi, ki so prejeli okoli 100 slovenskih, jugoslovanskih in mednarodnih priznanj. 
V Izoli je delno nastalo tudi 20 animiranih filmov v produkciji Viba filma, 
(avtorjev Borisa Benčiča, Janeza Marinška, K. Steinbaherja)

Filmske animacije nastajajo tudi v zadnjih letih v okviru filmske delavnice 
Območne izpostave SLKD Izola in na osnovnih šolah v Izoli, Piranu, 
Luciji,Šmarjah ter v okviru dnevov ustvarjalnih otrok DUO v Fiesi 

Na festivalu lahko sodelujejo vsi, ki se ukvarjajo s filmsko animacijo v 
naslednjih kategorijah:
• OSNOVNOŠOLSKI OTROCI (do 15 leta)
• SREDNJEŠOLSKI USTVARJALCI (15-19 let)
• NEODVISNI USTVARJALCI (amaterji)
• USTVARJALCI PROPAGANDNIH OGLASOV IN GLASBENIH VIDEOSPOTOV
• USTVARJALCI ANIMIRANIH FILMOV SLOVENSKIH PRODUCENTOV

Dela bo ocenila tričlanska mednarodna žirija v sestavi: Igor Prassel, slovenski 
filmski kritik, Borivoj Dornirovič,hrvaški režiser in animator ter Roberto Catani, 
italijanski animator in profesor na Akademiji v Perugi. Častni član žirije bo Miki 
Muster. Žirija bo podelila tri plakete in pet priznanj festivala.

l.Festival slovenske filmske in video animacije organizirajo:
Center za kulturo, šport in prireditve Izola, Sklad RS za ljubiteljske kulturne 
dejavnosti-Območna izpostava Izola, Občina Izola in Filmski SKLAD RS

NEPOSREDNO PRED l.FESTIVALOM SLOVENSKE FILMSKE IN VIDEO 
ANIMACIJE, 19. EN 20. OKTOBRA 2000, BO POTEKALO V IZOLI TUDI 

36.REPUBLIŠKO SREČANJE NAJMLAJSIH FILMSKIH USTVARJALCEV.

Na srečanju bo prikazano 31 filmov, ki so jih ustvarili mladi filmski ustvarjalci 
iz cele Slovenije. Nagrade bo podelila strokovna žirija in žirija otrok.
Srečanje najmlajših filmskih ustvarjalcev organizira SKLAD RS za ljubiteljske 
kulturne dejavnosti Ljubljana v sodelovanju z Območno izpostavo SLKD Izola, 
Kulturnim centrom Izola in KUD Cineast Ljubljana.

TEDEN VSEŽIVLJENSKEGA UČENJA
Torek, 17. oktober
Drevored l.maja 9, Izola

17.00-17.45 URA PRAVLJIC-Falda D.: Skrinja z zakladom
Pravljico bo pripovedovala Nives Kaligarič

Matična knjižnica Izola, Ul.oktobrske revolucije 1, Izola; Oddelek za otroke in mladino (1.nadstropje)
17.00 -17.45 Zadovoljstvo uporabnikov s storitvami Matične knjižnice Izola

predstavitev rezultatov ankete: Nadja Mislej-Božič

Sreda, 18. oktober
Matična knjižnica Izola, Ul.oktobrske revolucije l, Izola; Oddelek za odrasle (pritličje)

i4.oo-i5.oo Branje ostarelim in slabovidnim
-Izposoja knjižničnega gradiva na dom za posebne primere 

Predstavitev dveh študijskih krožkov: Marina Hrs, Karmen Mekota Petrič, Mircla Ivančič

četrtek, 19. oktober
Matična knjižnica Izola, Ul.oktobrske revolucije 1, Izola (1. nadstropje)

i7.oo-i8.oo Predstavitev dejavnosti Središča za samostojno učenje
Dejavnost bo predstavila Maja Grcgorovič

KULTURNI CENTER IZOLA
KULTURNI DOM IZOLA

14.10. ob 17.00 uri
H.C. Andersen

SVINJSKI PASTIR
OPrincesa sije želela punčko in tudi slavčevo petje je ni moglo potolažiti. 

Užaljen zaradi zavrnitve, jo odrasli princ sklene kaznovati...

Vsopnina: 500 SIT

galerija ALGA
Kulturni center Izola
Sklad za ljubiteljske kulturne dejavnosti
Izola
razstava karikatur akademskega kiparja

MIKIJA MUSTRA
Kulturni dom 
"Političnie karikature" 
istega avtorja.

KAKŠNI SO NAŠI ODNOSI?
Verjetno ste vsi, ki sedaj berete te vrstice, v življenju vpeti v različne odnose. To je 

lahko odnos do moža, žene, otrok, prijatelja, sodelavca, staršev, šefa ... In če bi vas 
vprašala, kakšni so vaši odnosi s temi ljudmi, bi bili odgovori zagotovo pestri kot npr. 
dobri, solidni, slabi; če bi bil moj mož do mene bolj pozoren, bi bil odnos boljši; če bi 
me otroci ubogali in me spoštovali, bi bilo lažje; če bi šef razumel težave pri delu, bi se 
boljše razumela in še in še...

Vendar, ali je vse res odvisno samo od drugih? Zagotovo ima okolje, v katerem 
živimo, velik vpliv na nas in temu okolju se tudi prilagajamo. Toda tudi mi sami lahko 
za boljše odnose, predvsem za odnos do sebe, veliko naredimo. Če je človek v sebi poln 
sreče, zaupanja, če je stabilen, se tudi okolica na to odziva. In ko se odločimo, da 
želimo spoznati sebe, svoja čustva in potrebe, ko želimo vzpostaviti v odnosih boljšo 
komunikacijo, takrat smo na poti spoznavanja nove kvalitete, ki nam jo življenje daje. 
Kvalitete, v kateri se skriva sožitje bivanja z drugimi. In to je življenje, v katerem se 
dogajajo spremembe - ko pridejo tudi trenutki žalosti, vendar nas po vsem tem prežame 
notranja radost, ki nam da vedeti, da smo na pravi poti. Iz dneva v dan tako ustvarjamo 
svet, v katerem se počutimo koristne in potrebne in ne le žrtev tega življenja. Svojemu 
partnerju bomo lažje sporočili svoje želje in potrebe glede odnosa, šefu bomo dali 
vedeti, da cenimo sebe in delo, ki ga opravljamo, svojemu otroku bomo dajali veliko 
ljubezni in pustili veliko svobode. Vse te stvari lahko vnesemo v svoje življenje, ko se 
odločimo za pot spoznavanja in sprejemanja sebe.

Če želite tudi sami stopiti in hoditi po tej poti, vas toplo vabimo, da se nam pridružite 
v Šoli čustvene inteligence. To je program, kjer prepoznavamo te nove kvalitete 
življenja. Kako program poteka in kaj vse počnemo v tej šoli, bomo spregovorili na 
odprtih predavanjih, kjer se bomo tudi dotaknili teme o parterskih odnosih in čustveni 
inteligenci. Možen bo tudi vpis v šolo.

PREDAVANJE O PARTNERSKIH ODNOSIH : 
Četrtek, 12.10. ob 18.00, Rdeči križ Izola 
Sreda, 18.10. ob 18.00, Gledališče Koper

PREDAVANJE O ČUSTVENI INTELIGENCI:
Četrtek, 26.10. ob 18.00, Rdeči križ Izola 

Sreda, 8.11. ob 18.00, Krajevna skupnost Portorož

Vstop na predavanja je prost. Dodatne informacije dobite na tel. 01 / 433 93 03.

Klubski prostor kulturnega doma Izola, Ul.oktobrske revolucije 1, Izola
i9.oo-20.oo Predstavitev knjige: Biblioterapija

Knjigo bosta predstavila avtorja: Tatjana Reščič-Rihar in dr. Jože Urbanija
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dr. PARKIR1ŠČNIK ali ŠOLA JE ŠOLA
Med parkiriščniki, natančneje rečeno, med upravnimi delavci, ki opravljajo 
naloge pobiranja parkirnine na javnih plačljivih parkiriščih, je zadnje dni 
veliko slabe volje, povezane s strahom in jezo.
"Kaže, da nas v začetku novembra ne bodo več potrebovali" je bilo slišati in 
potem so si informacije sledile ena za drugo. Parkiriščnikom je občinska 
uprava namreč naložila, da morajo vpisati peto stopnjo izobraževanja, sicer 

• bodo ostali brez zaposlitve. Dejstvo je, da takšne izobrazbe nima nihče med 
njimi, dva pa sta bila tudi brez dokončane osnovne šole. Pravimo bila zato, 
ker je eden že dal odpoved in si poiskal drugo delo, drugi pa ne verjame, da 
bi lahko v štirih letih, kolikor imajo časa za dokončanje izobraževanja, 
uspešno opravil šolanje na peti stopnji.
Da bi zaščitili svoje delavske pravice so se obrnili na pomoč tudi k sindikatu 
in predstavnik Obalne sindikalne organizacije je opravil pogovor z vodilnimi 
iz občinske uprave, da bi dobil popolnejšo sliko celotne problematike. 
Pogovor je bil, po neuradnih informacijah, konkreten in prepričljiv, 
argumenti delodajalca tudi, sindikaliste pa je še najbolj motila stopnja 
izobrazbe, saj se jim zdi za opravljanje takšnega dela previsoka. Izvedeli 
smo le to, da bodo v petek, če ne bo drugačnih dogovorov, vložili pritožbo 
zoper omenjeni sklep, saj sistemizacija delovnih mest v občini še ni sprejeta. 
S strani delodajalca smo seveda dobili nekoliko drugačno verzijo celotnega 
nesporazuma. Uprava je namreč pobiralcem parkirnine že ob prvi sklenitvi 
pogodbe za določen ča, pred dvema letoma, naročila, da se morajo došolati, 
vendar tega niso storili. Bistvo problema pa je zdaj v tem, da bo občina v 
kratkem avtomatizirala plačljiva parkirišča (najprej menda Lonko) in tako 
pobiralci parkirnine ne bodo več potrebni. Zato pa bodo potrebovali redarje, 
ki bodo nadzorovali uporabo parkirišč in imeli še nekatere druge pristojnosti 
(npr. lisice). Za to delo pa je potrebna ustrezna izobrazba. Na občini so sedaj 
zaposlenim parkiriščnikom ponudili plačilo šolnine in štiriletni rok za 
dokončanje ustrezne srednje šole, že danes pa so jih povabili na preizkus 
znanja iz računalništva in poznavanja cestno prometnih predpisov, tako da 
bodo ocenili, kdo bo lahko opravljal dela na avtomatiziranem parkirišču. 
Županja Breda Pečam ki je zadolžena za kadrovske zadeve v občinski upravi 
pa je tik pred zaključkom redakcije povedala, da so po pogovoru s 
sindikatom ocenili, da bo za opravljanje teh del zadoščala že dokončana 
četrta stopnja izbrazbe, seveda pa se bodo morali parkiriščniki odločiti za 
šolanje na tej stopnji. "Gre za osebe, ki 
predstavljajo prvi stik turista ali gosta 
z našim mestom in poskrbeti moramo, 
da bo ta odnos na ustrezni ravni", 
pravijo v občinski upravi. Sicer pa 
Občina Izola financira šolanje 
približno dvajsetim delavcem uprave 
in štirje bodo menda v kratkem postali 
diplomanti visoke strokovne šole.
(DM)

PROČ S STARO PLOČEVINO
Poklical nas je naš bralec, ki sprašuje, ali bo ob začetku jesenskega 
zbiranja in odvoza kosovnih odpadkov, ki so se ga v ponedeljek 
ponovno lotili v izolski Komunali, prišlo tudi do odvoza zapuščenih 
avtomobilov, ki se jih je v zadnjem času veliko nabralo tudi na 
parkirišču ob ladjedelnici. Zaradi splošnega pomanjkanja parkirnih 
mest je to še posebej moteče, saj neuporabni avtomobili odžirajo 
dragocene parkirne prostore.
Za odgovor smo povprašali na občinsko inšpekcijo, kjer nam je vodja 
inšpekcije Silvana Zadel povedala, da so redarji minuli petek ravno s tega 
parkirišča odpeljali 17 zapuščenih avtomobilov.
"Preden pride do odvoza takega avtomobila moramo izvesti predpisan 
postopek in sicer najprej izdamo obvestilo lastniku, naj vozilo odstrani. Redar 
ponavadi zatakne list za brisalec, saj je lastnik nepoznan. Če se po osmih dneh 
nihče ne odzove, pride do odvoza, včasih pa počakamo še malo dlje, če bi se 
morebitni lastnik še javil," je pojasnila Zadelova.
Trenutno imajo "na zalogi" kar 25 avtomobilov, ki so jih lastniki očitno 
zavrgli, tako da jih bodo kmalu skušali prodati na javni dražbi.
V sklopu čistilne akcije pa delavci Komunale odvažajo stare avtomobile na

pobudo občanov in za 
takšno storitev zaračunajo 
simboličnih 1000
tolarjev. Tisti, ki 
razmišljate, da bi star avto 
pustili na kakšnem 
parkirišču imate do konca 
oktobra enkratno
priložnost, da se ga 
znebite na bolj kulturen 

JHHI način.

CENTER ZA SOCIALNO DELO IZOLA
ORGANIZIRA

SKUPINO ZA STARSE MLADOSTNIKOV 
►RASTIMO SKUPAJ S 

SVOJIMI OTROKI
ki želijo več vedeti o:

- družini in vlogah v njej,
- komunikaciji,

- težavah starševstva, partnerstva, in mladostnika,
- prostem času...

Vabimo vas na prvo srečanje, ki bo 18.10.2000 ob 18. uri 
na CSD Izola v prostorih Posvetovalnice za mlade in starše 

v Pittonijevi ul.2.
Veselimo se srečanja z vami 

Mirjana Palčič-Bubnič, CSD Izola, tel. 64 53 11 
Vanja Lukežič-Milavec, OŠ Vojke Šmuc, tel. 61 61 00

JESENSKA AKCIJA "2000"

KS LIVADE

KOSOVNI ODPADKI
1. KAJUHOVA - pri izlivki

16.10. - 19.10.
KAJUHOVA - odcep levo nad 
semaforiz. križiščem
20.10. -22.10.

2. IX.KORPUSA - MARUŠIČ EVA
16.10.-22.10.

3. IX.KORPUSA - pri Marketu 
16.10.-22.10.

4. VELUŠČKOVA - pri Trgovini 
16.10.-22.10.

5. VELUŠČKOVA - PARTIZANSKA
16.10.-22.10.

6. A.VALENČIČA - Parkirišče 
16.10.-22.10.

7. E.DRIOLIA - Parkirišče l.del 
16.10. - 19.10.
E.DRIOLIA - Parkirišče ll.del

KS JAGODJE

KOSOVNI ODPADKI
1. C.v JAGODJE - S.ALLENDEJA

16.10. - 19.10.
NA TERASAH
20.10. -22.10.

2. STRMA POT - POD VINOGRADI
16.10.-22.10.

3. PROLETERSKIH BRIG. - igrišče 
16.10.-22.10.

4. C.v JAGODJE- HUDOURNIŠKA
16.10. - 19.10.
VRTNA ul.
20.10. -22.10.

5. MLADINSKA - začetek 
16.10.-22.10.

6. ILIRSKA - SENČNA
16.10. - 19.10.
OLJČNA - NA GRIČU
20.10. -22.10.

20.10. -22.10.
8. Z.MILOŠA - parki

16.10. - 19.10.
C. v PREGAVOR - OBRTNA
20.10. -22.10.

ŽELEZO
1. PARTIZANSKA - VELUŠČKOVA

16.10. - 19.10.
A. VALENČIČ A - parkirišče
20.10. -22.10.

2. C. v PREGAVOR - OBRTNA
16.10. - 19.10.
Z.MILOŠA- parkirišče ob J.cesti
20.10. - 22.10.

VARNO ODLAGANJE 
AKUMULATORJEV - BATERIJ

JP "Komunala" Izola je za varno 
odlaganje teh nevarnih odpadkov 
organiziralo in opremilo odjemna 
mesta s posebnimi - ekološko 
testiranimi kovinskimi zabojniki, ki so 
postavljeni na sledečih lokacijah

1. DEPONIJA IZOLA - pri vhodu,
2. NA ZAČETKU RIBIŠKEGA 

POMOLA - v mandraču,
3. MARINA IZOLA - pristanišče za jahte.
4. ELEKTRO ELIJA - Polje 9c
5. ŠARED-avtobusna postaja__________

7. OB PROGI - začetek 
16.10. - 22.10.

ŽELEZO
1 . NA TERASAH

16.10. - 19.10.
C.v JAGODJE - S.ALLENDEJA
20.10. -22.10.

2. KRIŽIŠČE JAGODJE - trafika
16.10. - 19.10.
STRMA POT - POD VINOGRADI
20.10. -22.10.

ODPADNA OLJA
Motorna odpadna olja se lahko oddaja 
v PVC ročkah na bencinskih srevisih, 
odpadna olja morskih plovil pa v PVC 
ročkah na črpalki v Mandraču ali 
Marini. Večje količine odpadnih olj za 
predelavo ali uničenje pa sprejema 
LADJEDELNICA Izola, ki ima za 
tovrstno dejavnost potrebno licenco.

DIVJA - ČRNA ODLAGALIŠČA

V kolikor želimo, da bo naše podeželje 
turistično privlačno in zanimivo, ter nudilo 
obiskovalcem - turistom pogled na čisto, 
urejeno okolico in naravo, je potrebno 
preprečiti nastajanje divjih odlagališč, ki se 
v zadnjem času ponovno pojavljajo.

Najaktivnejšo vlogo pri 
preprečevanju le-teh lahko odigrajo 
prav krajani sami - zato pozivamo 
vse, da vsak pojav neprimernega 
odlaganja odpadkov takoj sporočijo 
(javijo) Občinski inšpekciji - 
tel: 480-350._______________
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NIKA Z NASLOVNICE
V zadnjih dneh je zagotovo ena glavnih izolskih tem, da je 
"Tomažinčičeva "ta mala" zmagala na tekmovanju za Supermodel 
Slovenije". To zadnje še kako drži, tisto o velikosti pa ne prav veliko, saj 
je 15-letna Nika Tomažinčič resda mlajša izmed dveh sester, s svojimi 178 
cm pa nedvomno ne sodi med majhne ljudi.
Zmaga na enem najprestižnejših 
tovrstnih tekmovanj pri nas je 
Niko presenetila, četudi ima v 
zadnjem letu že nekaj manjših 
izkušenj iz modnega sveta. V 
zadnji številki revije Glamur je 
lahko najdemo na nekaj lepih 
modnih fotografijah, lani 
decembra pa je sodelovala tudi pri 
modnem snemanju v Velenju 
skupaj z uspešno Izolanko Bojano 
Dujmovič, lansko zmagovalko 
prej omenjenega tekmovanja in 
drugouvščeno na svetovnem 
tekmovanju za Supermodel v 
Pekingu.
Kljub temu pa Nika sploh ni 
razmišljala o prijavi na 
tekmovanje, temveč sta vse skupaj 
"zakrivili" njena mama Egle in. 
sestra Mateja, ki se že nekaj let 
ukvarja z manekenstvom, hkrati pa 
v Ljubljani pridno študira grafično 
oblikovanje.

" Ni, da bi želela na vsak način spraviti svojo hčer v svet mode, vendar gre 
za priložnost, kakršne bi si želelo marsikatero dekle. Nika jo je dobila, ne 
da bi se ji bilo treba posebej truditi Pripravljena sem ji stati ob strani, da jo 
izkoristi na pameten način, seveda pa ne za vsako ceno, " razmišlja Nikina 
mama, ki je pred dobrim letom dni prvič zaslutila, da ima njena hči prave 
predispozicije za tovrstno delo. To je bilo na lanskem predizboru za miss 
Slovenije v Sežani, kjer je bilo tudi nekaj ljudi, ki sodelujejo pri organizaciji 
prireditve Supermodel Slovenije in so Niko takoj opazili. "Gospa, vaša hči je 
svetovna," je dejal eden izmed prisotnih fotografov. Tudi na omenjeno 
tekmovanje je Nika odšla bolj za šalo, kot zares, na pobudo sestre Mateje, ki 
pa se je na lanskoletnem izboru Miss Slovenije uvrstila na četrto mesto.
Nika, ki obiskuje drugi letnik turistične smeri na izolski SGTŠ, je sicer 
naslova Supermodel Slovenije zelo vesela, vendar pa pri svojih pričakovanjih, 
kaj ji bo to prineslo, zelo previdna.
"Zame je najpomembnejša šola. Če bom uspela usklajevati šolske in 
delovne bveznosti, se bom z manekenstvom ukvarjala, vsekakor pa bom 
dala prednost šolanju, vsaj dokler ne zaključim srednje šole. Zato ne 
morem reči, kako bo v bodoče. "
Sicer pa je kar solidna učenka in njenega uspeha so bile vesele tudi njene 
profesorice in profesorji, ki so ji vsi po vrsti čestitali, tako kot tudi njeni 
sošolci in sošolke, ki so se skupaj z njo veselili zmage. Prav to, da z njihove 
strani ni bilo čutiti nobene zavisti, jo še prav posebej veseli.
Uspehu na tekmovanju pa je sledil tudi podpis dveletne pogodbe s Teo 
Hegeduš, urednico revije Glamur, ki pri nas organizira to tekmovanje. 
Slednja je tako postala njena agentka in jo bo zastopala v naslednjih dveh letih. 
Kot pravi Nika je pogodba kar zahtevna in med drugim jo tudi obvezuje, da se 
v naslednjih dveh letih ne sme ne zrediti, ne shujšati za več kot 5 kg, pa tudi 
delati sme le za blagovne znamke, ki so na določenem nivoju in ne za 
kogarkoli.
"S težo pa k sreči nisem nikoli imela posebnih problemov in jem vse kar mi 
je všeč, tudi sladkarije," pravi Nika, ki ne mara mesa in salam, najraje pa 
ima "pašto" in riž. V prostem času najraje hodi v kino in rada posluša tako pop 
kot rock glasbo, medtem ko tehna in rejvov ne mara. Zaupala nam je tudi, da 
ima fanta, kije tudi Izolan in s katerim sta skupaj že skoraj leto dni ter se dobro 
razumeta.
Ena od stvari, ki se jih v teh dneh najbolj veseli pa je tudi dostop do interneta, 
ki ga je preko šole končno pridobila. Vse kar je povezano z računalniki ji je 
namreč zelo všeč, pa tudi v šoli je informatika njen najljubši predmet. Mama 
Egle pa je ob tem pristavila, daje Nika doma tista, ki "naštima daljinec" , hitro 
pogrunta katere gumbe je treba pritisniti, da aparati delujejo in je nasploh bolj 
tehničen tip.
Sedaj jo čaka potovanje v Portoriko, kjer bo med 27.novembrom in 
7.decembrom svetovni izbor Supermodela za leto 2000. Tam se bo 50 
lepotic z vsega sveta potegovalo za pogodbo s slovito modno agencijo 
Ford, v vrednosti 250.000 dolarjev.
Po Nikinih besedah je to predvsem priložnost za lepo potovanje, čeprav se 
dobro zaveda, da to niso počitnice, temveč jo ob vseh pripravah in snemanjih 
čaka predvsem 10 dni trdega dela.
S končno uvrstitvijo si ne želi beliti glave. "Kar bo, pač bo, " pravi in mi je 
seveda privoščimo, da se zavihti na vrh. (K.B.)

ŠTORIJE IN ČAKULE
Predvolilnih zborovanj se te dni 
udeležujejo tudi različni 
strankarski prvaki, poslanci in 
ministri. Med tistimi, ki 
vzbujejo precej pozornosti tudi 
zato, ker ne kandidirajo, je 
gotovo Ivo Hvalica, kije prišel 
na predvolilno srečanje SDS 
pred Delikateso (beri Pivnica 
Sovec).
Na srečanju se je kar precej 
jedlo, kljub temu pa smo 
bivšega poslanca srečali ob 
reklamni tabli za hišne 
specialitete. Očitno se je o 
izboru posvetoval kar po 
telefonu. Koga je klical pa 
nismo izvedeli.

V galeriji Alga so odprli 
razstavo risb znanega 
slovenskega avtoija stripov in 
animiranih filmov, Mikija 
Mustra, ki se ga nekoč mladi 
spominjamo kot avtoija 
Zvitorepca v tedniku TT, sedaj 
mladi pa ga poznajo kot 
avtorja karikatur v MAG-u. 
Kakorkoli že, Miki Muster je 
bil in je izvrsten risar, na 
otvoritvi pa je v podpis dobil 
tudi svojo prvo risanko, ki 
nikoli ni izšla, ker je bila pač 
prepovedana.
Zanimivo je, da so se otvoritve 
drugega dela razstave v 
Kulturnem domu udeležili tudi 
funkcionarji stranke, kije pred 
tem imela fešto pri Delikatesi. 
Ni čisto jasno, kdo je bil pri 
kom: Miki pri njih ali oni pri 
Mikiju.

Tako zaskrbljeno in malo 
jezno je obstal Lojze 
Pečan pred plakatom s 

protireferendumskim 
sporočilom. "Plakat me 
ne moti, toda tako 
karikirano risanje pa je 
res že nesramno", je 
pribil.

.''non 
(i os 11 «mo

BREZPLAČNI TURIST
Pomorski zakoni so pač drugačni od raznih občinskih odlokov in tako si je 
avstrijski lastnik katamarana, ki je že celo poletje in jesen zasidran pred Izolo 
privoščil brezplačen privez. Marine mu ni treba plačati, na kopno pride s 
čolnom, policaji in kapitanija pa ga itak že poznajo.



KRIMINALIJE
Ko dežuje so tudi nepridipravi slabe volje in se raje 
zadržujejo pod streho, zato pač poiščejo najbližjo priložnost 
ki se jim ponudi in rezultat je jasen. Dečki preverijo, kdo je 
bil takrat tam in ko pogledajo spisek starih znancev hitro 
odkrijejo krivca. Tudi tokrat so nekateri imeli to (ne)srečo.

VSI GA POZNAJO
V pisarni upravne enote v Izoli je neznanec ukradel denarnico z dokumenti in 
seveda tudi z denarjem. Oškodovanka je policistom povedala koga sumi, saj je bil 
omenjeni Izolan pred tem pri njej kot stranka. Tudi dečki so vedeli za koga gre in 
čez slabo uro so bili že pri njem. Po kratkem zasliševanju je dejanje priznal in 
zdaj ga čaka zagovarjanje pred sodnikom.

VODODEINŠTALATER
Neznanec je od junija do prejšnjega tedna vlomil v poslovne prostore ob 
Prešernovi cesti. Ugotovili so, daje odnesel več vodoinštalaterskega materiala in 
keramike, materialna škoda pa znaša več kot milijon tolarjev. Iz poročila ni 
razvidno, ali je vlamljal večkrat ali pa najemnikov poslovnega prostora tam ni 
bilo skoraj pol leta.

FANT Z VELIKIMI ŽEPI
V diskoteki Gavioli so njihovi varnostniki prijeli mladeniča, kije skušal vnovčiti 
bankovec za 100.000 lir, ki sploh ni bil veljaven, ker je bil ponarejen. Predali so 
ga policistom, ti pa so na policijski postaji ugotovili, da ima podjetni mladenič pri 
sebi še en ponarejen bankovec za sto tisoč lir, poleg tega pa še nekaj vrst opojnih 
snovi kot so exstazy , marihuana in heroin. Zoper imenovanega sledi kazenska 
ovadba, pripomba uredništva pa je naslednja: dejstvo, da domači varnostniki niso 
odkrili mamil ampak le ponarejen bankovec kar napeljuje k misli, da...

ENI SO BILI BRUSI
Septembra je komaj polnoletni M.K. po stanovanjih prodajal brusilne kamne. 
Čeprav ni jasno, koga takšen nakup lahko zanima je vendarle uspel izkoristiti 
nepozornost nekaterih "strank" in sunil dve denarnici in en GSM aparat. Zanj 
sledijo kazenske ovadbe za občane pa nasvet, da ste do takšnih prodajalcev še 
posebej previdni.

TRIJE NA ENEGA
V hotelu Delfin, kjer v glavnem letujejo upokojenci je prišlo do fizičnega 
obračunavanja med vinjenim gostom hotela in tremi uslužbenci istega hotela. 
Spopad je bil tako hud, da so morali posredovati policisti, ki so vinjenega 
osamljenega bojevnika odpeljali na ohladitev in iztreznitev, potem pa še do 
sodnika za prekrške zaradi kaljenja javnega reda in miru.

NEKAJ SRAKARSKIH
Neznanec je v eni noči vlomil v dve baraki pod Belvederjem, vse kar je odnesel 
pa je bil baterijski vrtalni stroj, modre barve.
Neko drugo noč pa je neznanec vlomil v leseno barako ob tenis igrišču v 
Simonovem zalivu. Iz hladilnika je odvzel 30 pollitrskih pločevink piva Zlatorog.

SODELAVEC AVTOLIČARJEV
Neznanec ali neznanci so pred hotelom Delfin v noči s petka na soboto z ostrim 
predmetom poškodovali tri tam parkirane avtomobile. Po nestrokovni oceni so 
povzročili škode za slabih 400 tisoč tolarjev.

ŠE NESREČE
V Cankarjevem drevoredu sta trčila osebna avtomobila. Vzrok je bil prometni 
znak STOP, ki ga eden od voznikov ni upošteval, drugi pa je verjel vanj.
Podobna nesreča seje zgodila na Razgledu. Spet nekdo ni upošteval istega znaka, 
drugi pa je slepo verjel vanj. Prvi je to svojo ignoranco plačal.
Na industrijski cesti pa je prednost izsiljeval voznik tovornega vozila. Najprej je 
ruknil v osebni avto, ki je imel prednost, potem pa še malo v tam parkiran 
avtomobil. Nadaljevanje je jasno: sodnik za prekrške.

ZA IGNORANTE NI MEJA
Z odloki res nimamo sreče, s prometnimi 
pa še posebej. Kristanov trg je zaprt z 
dvemi prepovedmi vožnje za vsa vozila pa 
je vendarle kar naprej zaparkiran tudi z 
avtomobili ki niso dostavili drugega kot 
svoje voznike. Enako se godi omejitvi 
hitrosti na Sončnem nabrežju, ki jo 
spoštujejo edino tujci. Morda pa je napaka 
prav v tem, da odloke sprejemamo za vse, 
čeprav so zanje krivi posamezniki. V 
primeru Sončnega nabrežja gre za skupino 
kakšnih desetih mulcev, ki tam divjajo z 
avtomobili in skuterji, kaznovani pa smo 
vsi. Da ignoranca odlokov ne pozna meja 
priča tudi ta koprski voznik, ki se je 
nekaznovano zapeljal po Sončnem 
nabrežju med množico obiskovalcev 
Ribiškega praznika.

O KMETU IN KROMPIRJU
Marija Železnik iz Izole pa ima res nenavadno srečo. Ni zadela na Lotu, niti 
na 3x3, zato pa je na njivi v Brkinih pobrala takšen krompir, da so se čudili 
tudi vsega vajeni Brkinci. Naj večji primerek je imel skoraj kilogram in pol, 
ta na fotografiji pa je tehtal slabih kilogram in 10 dekagramov. V povprečju 
pa ga ni bilo manjšega in lažjega od pol kilograma, tako da so imeli kaj 
pobirati. Še najbolj zanimivo je to, da gre za običajno vrsto krompirja. Pa ja 
ni tudi pri nas že čutiti posledice Černobila?

MALI OGLASI
- Prodam STARE GRAMOFONSKE PLOŠČE (78 obratov) za diskofile. 
Izdane takoj po 2. svetovni vojni. Tel.: 640 - 1200
- 4 PLATIŠČA (feltne) za VW passat (z gumami) prodam. Cena 6.000 Sit. 
Tel. 646-097 (v večernih urah)
- Akvarij, 3.5 I, primeren za želvo in paličnjake. D=30, V=14, Š=20 cm, v Izoli. 
Cena: 2.500 SIT. Tel. - 040/269-061
- Akvarij 30 I, primeren za vse vrste rib, želv in drugih plazilcev. D=45, V=28, 
Š=24 cm, v Izoli, s steklenim pokrovom. Cena: 4.500 SIT. Tel: 040/269-061
- Akvarij 201, primeren za vse vrste rib in ostalih plazilcev. Cena: 3.500 SIT. Tel: 
040/269-061
- Notranji filter za akvarij, pretok 200 l/h. Primeren za akvarije od 20-150 1. 
Star leto dni, rabljen 10 dni. Cena: 3000 SIT. Tel: 040/269-061
- Data Bank: zelo lahek, radio, 12 kb spomina, do 3000 telefonskih številk, 
svetovni časi, kalkulator, ura-datum, zapiski, budilka, zelo dobro ohranjen, star leto 
in pol, po polovični ceni. Cena: 5000 SIT. Tel : 040/269-061
- Mobilni telefon GSM Panasonic EGB GD 60, sive barve, kupljen v Italiji z 
italijansko garancijo. Nič rabljen - nov. Cena : 47. 000 SIT. Tel: 031/316-898
- Mobilni telefon GSM Panasonic EGB GB 90 sive barve, star 4 mesece, 
kupljen v Italiji z italijansko garancijo. Malo rabljen. Cena: 35.000 SIT. Tel: 
031/316-898
- V Izoli najamem 2-sobno stanovanje. Info tel. 041/211 641,041/ 696 024
- Dekliško in fantovsko gorsko kolo prodam. Tel. 647-788
- Kombiniran otroški voziček znamke PEG CARAVELL ugodno prodam. Tel.
647-788 *■
- Moder majhen papagaj je bil najden na Sončnem nabrežju 10. Tel. 644-535

M/LMIML/%€ je tednik kolonov
Naslov: Velikitrgl, 6310 Izola, tel. 066/600-010, fax. 066/600-015 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
T. Ferluga, M. Motoh / Tehnični urednik: Davorin Marc 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 120 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.066/ 600-010
e-mail: MANDR.4C@S-NET.NET
ŽR: 51430 - 603 - 32431 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola



IZOLSKI GODCI V ŠPANIJI

Minuli v petek so v Španijo, natančneje v mesto Calella v bližini Barcelone, 
odpotovali člani Mladinskega pihalnega orkestra Izola, ki ga vodi Zlatko Tota in v 
katerem natopajo pretežno mladi glasbeniki. Na tamkajšnji zabavno-glasbeni 
prireditvi, nekakšnemu španskemu Oktoberfestu, bodo nastopili v družbi 
petnajstih pihalnih orkestrov iz vse Evrope.
Gre za še enega v vrsti nastopov izolskih godbenikov, ki so že nepogrešljiv del 
pomembnejših izolskih turističnih prireditev. Nazadnje so nastopili v Slovenskih 
Konjicah, od koder je tudi pričujoča fotografija, kjer so že 15 let pobrateni s tam 
delujočim pihalnim orkestrom.
Sicer pa orkester nadaljuje skoraj 130-letno tradicijo godb na pihala v našem 
mestu. Kot pravi predsednik godbe Mirando Lovrečič, ki se je v izolsko 
godbeniško tradicijo vključil že leta 1954, imajo pristojne občinske službe posluh 
za njihovo dejavnost, le prostori stare italijanske šole, v katerih vadijo, še vedno 
niso najbolj primerni. Kljub temu so v primerjavi s prostori, kjer so doslej 
potekale vaje orkestra, neprimerno boljši in tako je nekako za vadbeni prostor 
zaenkrat poskrbljeno.
Tradicija igranja v orkestru se v nekaterih izolskih družinah prenaša iz roda v rod, 
kot je to pri Lovrečičevih, kjer v godbi delujejo kar tri generacije, oziroma štirje 
godbeniki, pri Stifaničevih in Turkovih, kjer imajo oz. so imeli po tri godbenike, 
ter še veliko drugih, kjer v godbi sodelujeta ali sta sodelovala po dva člana 
družine: bratje in sestre ter starši in otroci.
Zato ni bojazni, da bi ta tradicija v Izoli zamrla, saj vestno skrbijo za glasbeni 
naraščaj, pri čemer je bistveno sodelovanje z glasbeno šolo, pomembna pa je tudi 
podpora staršev in starejših godbenikov.

m DA BO TOD!
DRŽAVNI ZBOR 
ZAČUTIL
VONJ PO MORJU 

IN ISKRIVI DUH
PRIMORSKEGA ČLOVEKA.

Slavko SAMOTORČAN dr.stom.N Si
Nova Slovenija

ROČNA in VODNA MASAŽA 
FINSKA in TURŠKA SAVNA 
MEGA SOLARIJ
Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 644 033, 643 106 
ODPRTO VSAK DAN OD 11.00 do 01.00
ob ponedeljkih zaprto

Letošnja Barcolana je bila 
vsekakor ena tistih, ki bodo še 
dolgo ostale v spominu tistih, 
ki so, kljub močni buiji, 
sklenili štartati pod 
Barkoveljskimi hribi. Bilo jih 
je nekaj čez 1.300, čeprav je 
bilo prijavljenih več kot 1.800 
jadrnic, v resen spopad z 
vetrom pa so se podali 
predvsem najboljši in 
najhitrejši, drugi pa so se v 
glavnem reševali. Pravzaprav 
je velika sreča, da se ni 
zgodila nobena hujša nesreča 
z izjemo ranjene avstrijske jadralke, ki je dobila udarec z bumom v prsi in zdaj v katinarski 
bolnišnici menda le okreva. Tudi v tem primem smo imeli Izolani prste vmes, saj je bila jadralka 
na jadrnici iz flote Aleksandra Frantarja. Tudi drugi Izolani niso imeli veliko sreče. Pegaso je burja 
dobesedno položila na gladino, Oxygen je strgal glavno jadro, nekaj manj tekmovalnih jadrnic pa 
je vendarle srečno pripeljalo do cilja.

Četrtek Petek Sobota Nedelja
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